
Başkanlar
Konya’ya geliyor 

Pekyatırmacı 
başarılar diledi

KOSKİ’den 
büyük seferberlik!

Birleşmiş Kentler ve Yerel 
Yönetimler Dünya Teşkilatı 
(UCLG) Dünya Belediyeler 
Birliği, 26-28 Ekim tarihleri ara-
sında Konya’da buluşuyor
n HABERİ SAYFA 4'TE

2023-2024 eğitim öğretim yılı 
sebebiyle bir kutlama mesajı 
yayımlayan Başkan Pekyatır-
macı, eğitime desteklerinin 
sürdüğünü kaydetti. 
n HABERİ SAYFA 4'TE

KOSKİ Genel Müdürlüğü, 
Konya Numune Hastanesi’nde 
yaşanan günlük 20 metreküp 
su kaybı üzerine harekete 
geçerek vana montajı yaptı.
n HABERİ SAYFA 12’DE
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KONYA”nın En Büyük
Dijital Baskı Merkezi
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Ayrıntılı bilgi arka sayfada >>>

Konya’nın Altın Çağı Zermeram’da Yaşam Başlıyor!

Kartal transferde 
fırsat arıyor

Obruk sayısı 
giderek artıyor 

Şimdi daha 
sağlıklı oldu

Konyaspor’un transfer süre-
cinin bitimine az bir süre kala 
sürpriz bir mevkiye fırsat trans-
feri yapması bekleniyor.
n HABERİ SAYFA 15'TE

Prof. Dr. Fetullah Arık, ülke 
genelinde derin kuyu şeklin-
deki obrukların sayısının binin 
üzerinde olduğunu ifade etti. 
n HABERİ SAYFA 12'DE

Konya'da duruş bozukluğu bulu-
nan ve şiddetli sırt ağrısı çeken 
14 yaşındaki çocuğun kambur-
luk sorunu ameliyatla düzeltildi
n HABERİ SAYFA 6'DA

Prensibi kendisini 
geliştirmeye dayalı

Hantaş Hidrolik Makine Sanayi Anonim Şirketi’nin 
kadın yöneticisi Buse Ayşe Kayhan, çalışma pren-
sibinin ise kendini geliştirmeye dayalı olduğunu 

belirtti.  n HABERİ SAYFA 13'TE

Kurutmalıklar kış 
ayına hazırlanıyor 

Esnaf Abdullah Altınok, kurutulmuş sebzeleri 
ağırlıklı olarak Antep’ten getirttiklerini belirterek 
kurutmalıkların 365 gün tezgahlardan inmediğini 

söyledi.  n HABERİ SAYFA 7'DE

Eğitimde ailelerin 
de rolü olmalıdır

Ailelere de büyük görevler düştüğünü hatırlatan 
Prof. Dr. Güneş, verimli eğitim için eğitsel otorite-

nin uygulanması gerektiğini belirtti
  n HABERİ SAYFA 7'DE

Toplamda 74 milyon TL’ye mal olan Ulubatlıhasan Parkı ile Kafe Karatay’ın açılışında konuşan Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca, “Bugüne kadar ilçemize 205 park kazandırdık, 30 yeni park ise yapım aşamasında” dedi

Gözde mekan!

UĞRAK NOKTASI OLACAK
Kafe Karatay Şubesi’nin de bölge halkının uğrak noktası 
olacağını söyleyen Kılca, “Hedefimiz tüm Milletvekille-
rimizle, Belediye Başkanımızla birlikte Karatay’ımızın, 
Konya’mızın güzelliklerine güzellik katmak. İlçemizin 

tamamında, vatandaşlarımızın birbirleriyle sohbet edip 
hoşça vakit geçirecekleri parklarımızın, yeşil kuşak-

larımızın ve yeşil alanlarımızın sayısını her geçen gün 
artırıyoruz. Hedefimiz ilçemizde kişi başına düşen yeşil 

alan miktarını arttırmak” ifadelerini kullandı. 

TÜRKİYE’DE ÖRNEĞİ YOK
Parkın toplamda 30 bin metrekare büyüklüğe sahip olduğu-
nu dile getiren Kılca, “Ulubatlı Hasan parkımız; yeşil alanı, 
koşu ve yürüyüş yolu, basketbol, voleybol, futbol ve tenis 

sahaları, çocuk oyun alanları, kay kay pisti ve fitness alanına 
sahip. Yine parkımızın içerisindeki kale grubunun Türki-

ye’de başka bir örneği yok ve çocuklarımız bu alanlarımızı 
çok sevdi. İçerisinde Kafe Karatay’ımızı da konumlandırdığı-

mız parkımızın güncel maliyeti 74 milyon liradır” dedi.
  n HABERİ SAYFA 3'TE

Bu Anadolu
lezzet bir başka 
n HABERİ SAYFA 5'TE

Konya'da cephanelik 
ele geçirildi 
n HABERİ SAYFA 6'DA

1922 Konyaspor’da 
yeni dönem 
n HABERİ SAYFA 15'TE
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Ayvazoğlu Metal Yönetim Kurulu Başkanı 
Selim Ayvaz'ın oğlu Mahmut Ayvaz düzenlenen 
düğün ve nikah merasimi ile Melek Sönmez ile 
dünyaevine girdi. Genç çifti ve ailelerini mutlu 

günlerinde sevenleri ve yakınları yalnız bırakmadı 

Ayvazoğlu Metal Yönetim 
Kurulu Başkanı Selim Ayvaz'ın 
oğlu Mahmut Ayvaz düzenle-
nen düğün ve nikah merasimi 
ile Melek Sönmez ile dünya-
evine girdi.  Zeynep- Osman 
Sönmez çiftinin kızı Melek ile 
Şerife- Selim Ayvaz çiftinin 
oğlu Mahmut, Zirve Tower Kır 
Düğün Bahçesinde düzenlenen 
düğün ve nikah merasimi ile 
dünyaevine girdi. Genç çifti 
ve ailelerini mutlu günlerin-
de sevenleri ve yakınlarının 
yanı sıra sanayici ve işadam-
ları yalnız bırakmadı. Sönmez 

ve Ayvaz aileleri misafirlerini 
kapıda karşılayarak davetlile-
rin ‘Hayırlı olsun’ dileklerini 
kabul etti.  Melek ve Mahmut 
misafirlerini “ Düğün töre-
nimizde sizleri de aramızda 
görmekten mutluluk duyarız” 
mesajı ile davet etti. Gerçek-
leştirilen düğünde misafirlere 
geleneksel Konya düğün pilavı 
ikram edildi. Konya Yenigün 
Gazetesi olarak Melek ve Mah-
mut’a bir ömür boyu mutluluk-
lar dilerken, ailelerini tebrik 
ederiz.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Melek  
ve Mahmut’un 

mutlu günü!
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KONYA NAMAZ VAKİTLERİ
İMSAK GÜNEŞ  ÖĞLE İKİNDİ AKŞAM YATSI
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      Gece Gündüz
Konya                     15°C      23°C

Karaman               13°C 22°C 

Aksaray                 12°C   23°C

Ankara                   12°C     24°C Hicrî: 25 Muharrem 1445  -  Rûmî: 11 Eylül 1439

Karatay Belediyesi tarafın-
dan Ulubatlıhasan Mahalle-
si’nde yapımı tamamlanarak 
hizmet vermeye başlayan Ulu-
batlıhasan Parkı ve parkın içe-
risinde konumlandırılan Kafe 
Karatay’ın resmi açılışları ger-
çekleştirildi. Ulubatlıhasan Ma-
hallesi’nde önemli hizmetlerin 
açılışını gerçekleştiren Kara-
tay Belediyesi, vatandaşları da 
‘Karatay Mahalle Şenlikleri’nde 
buluşturdu. Düzenlenen açılı-
şa Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, AK 
Parti Konya İl Başkanı Hasan 
Angı, AK Parti Konya Millet-
vekilleri Mustafa Hakan Özer, 
Meryem Göka, MKYK Üyesi ve  
Konya Milletvekili Tahir Akyü-
rek, Selçuklu Belediye Başkan 
Vekili Tahir Özer, AK Parti Kara-
tay İlçe Başkanı Mehmet Genç, 
Karatay Belediyesi Meclis Üye-
leri, Muhtarlar ve vatandaşlar 
katıldı. 

KARATAY’A 205 PARK 
KAZANDIRILDI 30 YENİ PARK 

YAPIM AŞAMASINDA
Karatay Belediye Başkanı 

Hasan Kılca, törende yaptığı 
konuşmada yeşile verdikleri 
hassasiyete dikkat çekerek  be-
lediye olarak son 4,5 yılda ilçe-
ye 1 milyon metrekarelik yeşil 
alan kazandırdıklarını aktardı. 
Kılca, parkın içerisindeki Kafe 
Karatay Şubesi’nin de bölge 
halkının uğrak noktası olacağını 
söyledi. Karatay’da gerçekleşti-
rilen yeşil alan çalışmaları ile 
birlikte kişi başına düşen yeşil 
alan miktarını dünya standart-
larının üzerine çıkardıklarını 
ifade eden Hasan Kılca; “Ulu-
batlıhasan Mahallemize kazan-
dırdığımız 30 bin metrekarelik 
parkımızın ve Kafe Karatay’ımı-
zın açılışını gerçekleştirdik. 

Burası 30 bine yakın nüfu-
su ile Karatay’ımızın en büyük 
mahallelerinden birisidir. He-
defimiz tüm Milletvekilleri-
mizle, Belediye Başkanımızla 
birlikte Karatay’ımızın, Kon-
ya’mızın güzelliklerine güzellik 
katmak. İlçemizin tamamında, 
vatandaşlarımızın birbirleriyle 
sohbet edip hoşça vakit geçi-
recekleri parklarımızın, yeşil 
kuşaklarımızın ve yeşil alanla-
rımızın sayısını her geçen gün 
artırıyoruz. Hedefimiz ilçemiz-
de kişi başına düşen yeşil alan 
miktarını arttırmak. Toplamda 
30 bin metrekare büyüklüğe 
sahip Ulubatlı Hasan parkımız; 

yeşil alanı, koşu ve yürüyüş 
yolu, basketbol, voleybol, futbol 
ve tenis sahaları, çocuk oyun 
alanları, kay kay pisti ve fitness 
alanına sahip. Yine parkımı-
zın içerisindeki kale grubunun 
Türkiye’de başka bir örneği yok 
ve çocuklarımız bu alanlarımızı 
çok sevdi. İçerisinde Kafe Kara-
tay’ımızı da konumlandırdığı-
mız parkımızın güncel maliyeti 
74 milyon liradır. Bu parkımızı 
kıymetli çocuklarımıza arma-
ğan ediyorum. Bugüne kadar 
ilçemize 205 park kazandırdık, 
30 yeni park ise yapım aşama-
sında. Yine Karatay’ımıza gö-
reve geldiğimiz andan itibaren 
gerek parklarımızla gerek yeşil 
alanlarımızla birlikte toplam 
1 milyon metrekare yeşil alan 
miktarı kazandırdık.  

Böylelikle kişi başına düşen 
yeşil alan miktarını 3 metreka-
re daha arttırmış olduk. Bu da 
dünya standartlarının çok çok 
üzerine çıktığımızı gösteriyor. 
Daha yeşil bir Konya ve Karatay 
için tüm teşkilatlarımızla, mil-
letvekillerimizle, belediye baş-
kanlarımızla birlikte çalışmaya 
devam edeceğiz. Geleceğimiz 
olan siz değerli çocuklarımıza 
hayırlı olsun” dedi. 
KAFE KARATAYLARIN EN BÜYÜK 

ŞUBESİ AÇILDI
Başkan Hasan Kılca, Ulubat-

lı Hasan Parkı içerisinde yapılan 
4’ncü Kafe Karatay’ın bölgenin 
sosyal dokusunu güçlendirece-
ğine değinerek sözlerini şöyle 
tamamladı; “Bu akşam parkı-
mızın yanı sıra; gerek tasarı-
mı, gerekse özgün lezzetleri ve 
kaliteli hizmetiyle Konya’mızın 
yeni bir markası haline gelen 
Kafe Karatay’ımızın da açılışını 
yapıyoruz. Ulubatlı Hasan Par-
kımızın tam merkezinde, Kafe 

Karataylarımızın en yeni ve en 
büyük şubesini burada hayata 
geçirdik. Kafe Karatay’larımız; 
ilçemizin sosyal dokusunu daha 
güçlendirerek ve şehrin yeni 
buluşma noktaları oldu. İlçe-
mize yaptığımız her hizmeti bir 
görev olarak değil, hiç bitmeye-
cek bir sevda olarak görüyoruz.  
Hemşerilerimizin destek ve du-
asından güç alarak, azimle çalı-
şan ekip arkadaşlarımla birlikte 
Karatay’ımızı çok daha güzel 
yarınlara hep birlikte taşıma-
ya devam edeceğiz. Bu duygu 
ve düşüncelerle; Ulubatlıhasan 
Parkı’mızın ve Kafe Karatay’ı-
mızın ilçemize, şehrimize ve 
mahallemize hayırlı olmasını 
diliyorum.”  

BAŞKANLARIMIZ ŞEHRİMİZİ 
GÜZELLEŞTİRMEK İÇİN GECE 

GÜNDÜZ ÇALIŞIYOR
Karatay Belediyesi’nin güzel 

çalışmalar yaparak hizmette hız 
kesmediğini belirten AK Parti 
Konya İl Başkanı Hasan Angı; 
Konya belediyelerinin şehri gü-
zelleştirmek için gece gündüz 
demeden çalıştığını söyledi.  
Angı, “Açılışını yaptığımız bu 
tesisin mahallemize hayırlı ol-
masını diliyorum. Belediye Baş-
kanlarımız şehrimizi güzelleş-
tirmek için gece gündüz gayret 
ediyorlar. 

Tüm ekipleriyle beraber bu 
şehri farklı bir modelde ülkemi-
zin en gözde şehri yapmak için 
çalışıyor. Başta Büyükşehir be-
lediye başkanımız olmak üzere 
tüm ilçe belediye başkanları-
mıza şehrimiz için yaptıkları bu 
güzel işler için teşekkür ediyo-
rum. Bizler sizler için çalışıyo-
ruz ve çalışmayı ilk günkü aşkla 
sürdüreceğiz. Karatay Belediye 
Başkanımızın şahsında emeği 
geçen tüm kardeşlerimize hiz-

metlerinden dolayı teşekkür 
ediyorum” açıklamasında bu-
lundu. 
BÖLGEDEKİ DEĞİŞİM İLE ÖRNEK 

BİR MAHALLE ORTAYA ÇIKTI
Karatay Belediyesi tarafın-

dan ilçeye kazandırılan yeni 
projelerin hayırlı olmasını dile-
yen Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Ulubatlıhasan Mahallesi’ndeki 
değişime dikkat çekerek, örnek 
bir mahallenin oluşturulduğu-
nu kaydetti.  Başkan Uğur İbra-
him Altay, birlik ve beraberlik 
içerisinde güzel işlere imza at-
tıklarına değinerek; “Etrafımıza 
bakarsak aslında Konya’da de-
ğişimin ve dönüşümün ne ka-
dar güçlü olduğunu görebiliriz. 
Ulubatlıhasan Mahallesi’nde 
imar uygulamasıyla güzel ko-
nutlar inşa edilmiş. 

Okuluyla, spor salonuyla ve 
bugün açılışını yaptığımız bu 
yatırımlar ile örnek bir mahalle 
ortaya çıkmış oldu. Konyalılar 
her şeyin en iyisine layık. Bizler 
de Konya modeli belediyecilik 
diye ifade ettiğimiz anlayış-
la başkanlarımızla güzel işlere 
imza atıyoruz. Belediyelerimiz 
Konya’mızı inşa etmek ve sos-
yal hayatını geliştirmek adına 
çalışıyor. Bu noktada hizmet-
lerinden dolayı Karatay Bele-
diye Başkanımız Sayın Hasan 
Kılca’ya ve çalışma ekibine te-
şekkür ediyorum. Parkımızın 
ve Karatay’ın yeni markasının 
Kafe Karatay’ın hayırlı olmasını 
temenni ediyorum” ifadelerine 
yer verdi.  
HAYATA GEÇİRİLEN YATIRIMLAR 

EMEĞİN ÜRÜNÜ
AK Parti Konya Milletve-

kili Mustafa Hakan Özer, 74 
milyonluk bir bütçeyle hayata 
geçirilen yatırımların, emeğin 

bir ürünü olduğu belirtti. Ka-
ratay’ın yatırımlar ve hizmet-
lerle gelişimini hızlı bir şekilde 
sürdüren bir ilçe olduğunu dile 
getiren Özer, konuşmasında 
şunlara yer verdi; “Şehrimizde 
hizmet sağanağı kaldığı yerden 
devam ediyor. Ulubatlıhasan 
Mahallemizde açılışı gerçekleş-
tirilen parkımızın ve Kafe Ka-
ratay’ın hem ilçemize hem de 
şehrimize hayırlı olmasını dili-
yorum. 

74 milyonluk bütçeyle ger-
çekleştirilen bu yatırım, kaliteli 
oyun gruplarıyla, halı sahasıy-
la, Kafe Karatay’ı ile Karataylı 
hemşehrilerimiz için son dere-
ce güzel bir yaşam alanı oldu. 
AK Parti ailesi olarak bizler 
hem yerel yönetimlerde hem 
de merkezi hükümette vatan-
daşlarımız için elimizden ge-
lene yapmaya gayret ediyoruz. 
Bu güzel hizmetin şehrimizle 
buluşmasına vesile olan Kara-
tay Belediye Başkanımız Hasan 
Kılca’ya ve ekibine teşekkür 
ediyorum.” 
ULUBATLIHASAN MAHALLESİ’NE 

YENİ BİR CAZİBE MERKEZİ 
KAZANDIRILDI

Konya belediyelerinin birçok 
alanda şehrin yaşam standardı-
nı yükselten hizmetler sundu-
ğunu söyleyen AK Parti Konya 
Milletvekili Meryem Göka; yatı-
rımların Karatay’a hayırlı olma-
sını diledi.  Göka; “Konya mo-
deli belediyeciliğini Türkiye’nin 
ve dünyanın her yerinde tanıta-
cağız. AK Parti belediyeciliği ile 
vatandaşların ihtiyacı olan her 
alanda gerekli hizmetler ortaya 
konuluyor. 

Bugünde güzel bir parkın 
açılışında beraberiz. Bu ya-
tırımlarla cazibe merkezleri, 
vatandaşların nefes alacağı, 

spor yapabileceği bir konsept 
oluşturulmuş. Ulubatlıhasan 
Mahallesi’ne kazandırılan yatı-
rımların hayırlı olmasını diliyor, 
Belediye Başkanımıza ve ilçe 
başkanımıza çalışmalarından 
dolayı teşekkür ediyorum” şek-
linde konuştu. 

AK PARTİ BELEDİYECİLİĞİNE 
ÖRNEK BİR YATIRIM 

AK Parti dönemindeki Kon-
ya’nın değişimine dikkati çeken 
AK Parti MKYK Üyesi ve Konya 
Milletvekili Tahir Akyürek AK 
Parti Belediyeciliğine örnek bir 
yatırımı daha hizmete açtıkları 
için mutlu olduklarını ifade etti.  
Akyürek, “Bu güzel hizmeti Ka-
ratay ile buluşturan başkanımı-
za teşekkür ediyorum. 

Hasan Kılca başkanımız bu-
rada çok güzel bir park alanını 
ve kafeyi mahallemize armağan 
etti. AK Parti döneminde Kon-
ya’mız yeni bir Konya oldu. Be-
lediye Başkanımızı tekrar tebrik 
ediyorum. Meclis üyelerimize 
teşekkür ediyorum. Mahalle 
sakinlerimize hayırlı olsun. Bu-
güne kadar bizlere hep destek 
verdiniz. Bundan sonrada biz-
lerle olacağınızı biliyorum” diye 
konuştu. 

MAHALLE ŞENLİĞİNE 
YOĞUN İLGİ 

74 milyon liralık maliyetiy-
le Ulubatlıhasan Mahallesi’ne 
kazandırılan Parkın ve Kafe 
Karatay’ın açılışının ardından 
vatandaşlar “Karatay Mahal-
le Şenliği”nde buluştu. Parkın 
açılış programına katılan va-
tandaşlar, kendileri için hazırla-
nan tiyatro ve canlı animasyon 
gösterileri, oyunlar, yarışmalar, 
sahne sanatları ve çeşitli ikram-
ların yanı sıra birçok sürprizle 
unutulmaz bir akşam yaşadı.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Karatay Belediyesi’nin ilçeye kazandırdığı ve toplamda 74 milyon TL’ye mal olan Ulubatlıhasan Parkı ile Kafe Kara-
tay’ın resmi açılışı gerçekleştirildi.  Karatay Belediyesi, vatandaşları da ‘Karatay Mahalle Şenlikleri’nde buluşturdu

Karatay’da  yatırım atağı sürüyor

Tahir Akyürek Meryem Göka Mustafa Hakan Özer Uğur İbrahim Altay Hasan Kılca



HABER4 11 EYLÜL 2023

Cumhuriyet Halk Parti-
si’nin (CHP) 9 Eylül 1923 ta-
rihinde kuruluşunun 100. Yıl-
dönümü nedeniyle tüm yurtta 
yıldönümü programı düzen-
lendi. Konya’da Anıt Alanında 
düzenlenen CHP’nin kurulu-
şunun 100. yıldönümü prog-
ramına, CHP Konya İl Yönetim 
Kurulu üyeleri, ilçe başkanları, 
kadın ve genç kollarıyla par-
tililer ve vatandaşlar katıldı.   
Atatürk Anıtı’na çelenk sunu-
mu, Saygı duruşu ve İstiklal 
Marşının okunmasından sonra 
konuşan CHP Konya İl Sekre-
teri Şükrüye Limancı 100 yıl 
önce kurucumuz Büyük Önder 
Atatürk’ün mirasçıları olarak 
buradayız diyerek, “Büyük 
Atatürk, Sayın Genel Başkanım 
temellerini 4 Eylül 1919 Sivas 

Kongresi’nde attığınız 9 Eylül 
2023’de Kurduğunuz Cumhu-
riyet Halk Partisi’nin bugün-
kü mirasçıları olarak huzuru-
nuzdayız. Anadolu ve Rumeli 
Müdafaa-i Hukuk Cemiyetinin 
emperyalizm karşısındaki ka-
rarlılığını, Kuvay-i Milliye’nin 
işgal ordularının karşısındaki 
azminin, 100. Kuruluş yıldö-
nümünü yüreğimizde taşıyo-
ruz. Yegâne amacımız güzel 
cumhuriyetimizi demokrasi ile 
taçlandırmak, hiçbir çocuğun 
yatağa aç girmeyeceği bir ülke 
inşa etmektir. İlke ve devrim-
leriniz ışığında kuracağımız 
halkın iktidarında, ülkemizi 
işaret ettiğiniz gelişmiş mede-
niyetler seviyesinin de ötesin-
de taşıyacağımıza söz veriyo-
ruz” dedi. n HABER KERKEZİ

Konya Eczacı Odası 2023 yılı 
seçimli olağan genel kurulu yapıl-
dı. Tek liste halinde girilen seçimde 
mevcut başkan Uzm. Ecz. A.Hakan 
Koru yeniden başkanlığa seçilir-
ken, güven tazeledi.Türk Eczacılar 
Birliği (TEB) 5. Bölge Konya Eczacı 
Odası 2023 yılı seçimli olağan ge-
nel kurulu geçtiğimiz hafta sonu 
Oda bünyesinde yer alan Uzm. 
Ecz. Harun Kızılay Konferans sa-
lonunda gerçekleştirildi. Koru ”şu 
sözlerle konuşmasını tamamladı. 
“Biz eczacılar bugüne kadar ülke-
mizde ve Konya’mızda üstümüze 
düşen görevi tam olarak yaptık 
ve yapmaya çalışacağız. Bizlerde 
görevimize kaldığımız yerden iti-

baren devam edeceğiz. Hedefimiz 
Türk ve Konya eczacılığına en iyi 
hizmeti verebilme olacaktır” dedi. 
Başkan Koru’nun konuşmasının 
ardından divan heyeti seçimi ger-
çekleştirildi. Divan Başkanlığına 
seçilen Ecz.Ahmet Mümtaz Baş-
çı seçimi saygı duruşu ve İstiklal 
marşının okunmasıyla başlattı. 
Daha sona yönetim kurulu ve de-
netim kurulu raporları okundu ve 
ibrası gerçekleştirildi. Son olarak 
tek listenin yer aldığı seçimlere 
geçildi. Katılımcı delegelerinin ço-
ğunluğunun oyunu alan mevcut 
Başkan Uzm.Ecz. A. Hakan Koru 
yeniden başkanlığa seçilirken, gü-
ven tazeledi. n HABER KERKEZİ

CHP 100 yıllık
tarihini kutluyor

Eczacılar Odası’nda 
Koru güven tazeledi

Tohumculuk; yeni çeşitlerin ıslahı, 
tescili, anaç ve orijinal tohumluk kade-
melerinin üretiminden sonra ikinci ya-
zımda belirttiğim faaliyetler sırayla yerine 
getirilerek üretimi, işlenmesi, dağıtımı, 
sertifikasyon ve kontrolü ve bunlarla ilgili 
eğitim ve diğer organize edilen faaliyetle-
rin tamamını tohumculuk kapsamakta-
dır. Tohumculuk faaliyeti ile kurumlar ve 
özel sektör ürettirdiği tohumluk bedelini 
de tohumluğu aldıktan sonra hemen 
ödemek zorundadır.  Bu sebeple, to-
hum üzerinde yapılan çalışmalar, ülkeler 
için stratejik bir öneme sahip olduğu gibi 
üretici ile firma arasında güven ve ciddi-
yet istemektedir. 

Tohumculuk sanayisi hem yarattığı 
yüksek katma değer, hem de ülke tarımı 
için stratejik önemi sebebiyle, ülke eko-
nomisi için önemlidir. Türkiye geçmiş 
yıllarda tohum alan bir ülke iken günü-
müzde tohumculuk sektörünün ilerle-
mesi nedeniyle birçok ülkeye tohum 
ihraç eder hale gelmiştir. 

Tohumculuk, tarım sektöründe 
rekabetçiliğini etkilemekte ve bitki ye-
tiştirme sürecinde gerçekleştirilen tüm 
faaliyetlerin kalitesini doğrudan etki-
lemektedir. Bunun en önemli nedeni 
tohumluğun çiftçiye verilmesinden baş-
layarak hasat sonrası dönemine kadar 
üreticilerin tohum ürettiren firmaların 
teknik elemanlarınca bilgilendirilmesi 
gelmektedir. 

Tohumculuk sektörü ya tamamen 
serbest hale getirilmeli ya da bu konuda 
üretici veya tohum üreticileri bölgelere 
göre devlet tarafından farklı oranlarda 
desteklenmelidir. 

Devlet desteklerinin havza bazlı ye-
tiştirilmesi istenilen ürünlerde doğrudan 

sertifikalı tohum üreten firmalara ve ser-
tifikalı tohumu kullanan üretici çiftçiye 
yapılması ve tarım politikalarının buna 
göre oluşturulması gerekmektedir. 

Türkiye‘de 1980 yılından itibaren 
tohumculuk faaliyetlerinde serbestlik 
anlayışı ile birçok konuda düzenlemeler 
yapılmıştır. 2004 yılında 5042 sayılı Yeni 
Bitki Çeşitlerine Ait Islahçı Haklarının 
Korunmasına İlişkin Kanun, 2006 yılın-
da ise 5553 sayılı Tohumculuk Kanu-
nu’nun çıkarılması ile birlikte sektörün 
önü açılmış, bu sayede tohumluk üreti-
mi ve ticaretinde çok önemli gelişmeler 
sağlanmıştır. 

Bitki Islahçı Haklarının miras yoluyla 
devredilmesi ve araştırıcıların çalışmala-
rının karşılığını almaları nedeniyle baş-
vuru sayılarında ciddi artışlar olmuştur. 

Tohumculuk Kanunu ile birlikte Alt 
Birlik (7 adet) ve bunların oluşturduğu 
bir Üst Birlik kurulmuştur. Birçok bitkide 
çeşitler kayda alınmıştır. 

Tarla bitkileri tohumluk üretiminde 
Konya Ovasının ayrı bir önemi vardır 
Bu nedenle Türkiye’de Tohum Sanayi 
ve Üreticileri Alt Birliğine (TSÜAB) ka-
yıtlı 1049 tohum üreticisinin 179’u Kon-
ya’da faaliyet göstermektedir. 

Türkiye’de Özel sektör “Tarımsal 
Araştırma Kuruluşu” olarak kayıtlı 250 
firmadan 36 adedi Konya’dadır. Ayrıca 6 
adet “Laboratuvar Yetki Devri” alan fir-
ma vardır. Bu sayılar Konya’nın tohum-
lukla ilgili araştırmalara ne kadar önem 
verdiğini göstermektedir. 

Konya’da Tohum Üreticileri sayı-
sı 179, Tohum Bayi sayısı 693, Fidan 
Üreticileri 15 adet, Süs Bitkileri Üreticileri 
sayısı 21, Doku Kültürü İle Üretim firma 
sayısı 3 ve Fide Üretici sayısı 4 adettir. 

Bölgede tarla ve bah-
çe bitkileri grubundan 
30’dan fazla bitki türünün 
tohumculuğu yapılmak-
tadır. Bu bitki türleri arpa, 
aspir, hibrit ayçiçeği, bak-
la, bamya, bezelye, biber, 
börülce, buğday, çavdar, 
çayır düğmesi, domates, 
fasulye, fiğ, hıyar (sala-
talık), ıspanak, kabak, 
karpuz, kavun, korunga, 
kereviz, kılçıksız brom, 
marul, mercimek, hibrit mısır, otlak ayrı-
ğı, nohut, patlıcan, pırasa, şekerpancarı, 
tritikale, turp, tere, sorgum, yem bezel-
yesi, yonca ve yulaftır. 

Günümüzde hem dünyada hem 
de ülkemizde tarımda kullanılan arazileri 
artırarak üretimi çoğaltmak mümkün 
gözükmemektedir. Bunun sonucunda 
üretimi artırmanın tek yolu, gelişmiş ül-
kelerde olduğu gibi tüm girdilerin en iyi 
şekilde kombine edilerek ıslah edilmiş 
çeşitlerin çiftçiye sunulmasıdır. Şüp-
hesiz bu kombinasyondaki en önemli 
unsur, ıslah çalışmaları sonucu elde 
edilen kaliteli tohumluk üretimi yanında 
üreticinin ekimde bu tohumlukları kul-
lanmasıdır. 

Konya Ovası birçok bitkinin to-
humluğunun üretimi için uygun bir 
bölgedir. Bu nedenle bölgede ulusal ve 
uluslararası birçok firma faaliyet göster-
mektedir. Bölgenin tohumluk üretimine 
uygun olmasının en önemli nedenleri 
şunlardır; 

- Ekolojinin özellikle yabancı toz-

laşan bitkiler için uygun 
olması,

- Kamu ve özel sektör 
ıslah Ar-Ge yapacak fir-
maların olması,

- Ziraat Fakültesi ve 
Bahri Dağdaş Uluslararası 
Tarımsal Araştırma Ensti-
tüsünün olması nedeniyle 
Konya’da yeterli bilgi biri-
kiminin olması,

- İklim yapısının çoğu 
bitki türü için uygun olma-

sı (Özellikle vejetatif gelişme dönemde 
serin ve generatif gelişme döneminde 
kuru ve sıcak olması)  

- Özellikle yabancı tozlaşan bitkiler 
için izole ve temiz alan potansiyelinin 
bulunması,

- Coğrafi konumu,
- Geniş ve hâlihazır sulanabilir arazi-

lerinin var oluşu,
Konya ilinde tohumluk üretimi için 

ayrılan alanların toplam tarla bitkileri 
ekim alanına oranı % 6-7 arası değiş-
mektedir. 

Türkiye’de 2022 yılındaki 1.361.336 
ton tohumluk üretimi yapılmış olup bu-
nun 312.640 tonu Konya’mızda üre-
tilmiştir. Konya’nın Türkiye tohumluk 
üretimindeki payı % 23’dür. 

Tescilli ve üretim izinli hububat çeşit 
sayılarımız; ekmeklik buğday (385+95) 
480, makarnalık buğday (96+23) 119, 
arpa (152+ 32) 184, yulaf (26+1) 27, 
tritikale (25+3) 28 olmak üzere 838 adet 
serin iklim tahılı çeşidi bulunmaktadır. 

Tescilli ve üretim izinli 480 ekmeklik 

buğday çeşidinden 2022 yılında Kon-
ya’da 123 farklı ekmeklik buğday çe-
şidinden toplam 73.789 ton tohumluk 
üretimi yapılmıştır.

Konya’da 2022 yılında 27 farklı ma-
karnalık buğday çeşidinden 31.878 ton 
tohumluk üretilmiştir.

Türkiye’de 2022 yılındaki 454.451 
ton buğday tohumluk üretiminin 
105.667 tonu Konya ilinde gerçekleş-
miştir. Türkiye üretiminin % 24’ü Kon-
ya’da gerçekleşmiştir.

Türkiye’de tescilli ve üretim izinli 
119 arpa çeşidinden Konya’da 67 farklı 
arpa çeşidi ekilerek 58.269 ton tohum-
luk üretilmiştir. Türkiye’de 2022 yılında 
üretilen 169.444 ton arpa tohumluğu-
nun %35’i Konya’da üretilmiştir.

Konya’da çeşitli firmalara ait 87 
farklı ayçiçeği çeşidinden 13.697 ton 
tohumluk üretilmiş olup Türkiye’de 
2022 yılında üretilen 33.833 ton ayçi-
çeği tohumluğunun %’40’ı Konya’da 
üretilmiştir.

Türkiye’de 2022 yılında 3.691 ton 
yonca tohumu üretilmişti. Bu yonca to-
humluğunun Konya’da 12 yonca çeşidi 
ekilerek 1.467 ton yonca tohumu üretil-
miş olup bu miktar Türkiye üretiminin 
%40 Konya’da üretilmiştir.

Türkiye’de 2022 yılında üretilen 
481.929 ton patates tohumluğunun 
%25’i Konya’da (119.203 ton) üretil-
miştir.

Konya bu tohumluk üretim miktar-
ları Araştırıcı Kuruluşları ile Türkiye’de 
önemli bir yere sahiptir. Bu konumunu 
koruyabilmesi için idari, destek ve üretici 
problemlerinin halledilmesi gerekmek-
tedir. 

Tohum sektörünün devlet, çiftçi ve 

tarım örgütleri ile iletişim kanallarında 
üniversite ile daha fazla işbirliği yapma-
lıdır.

Konya’nın Çumra ilçesi gibi birçok 
ilçesinde ekolojik özellikleri nedeniyle 
tohumluk üretimi yapılmaktadır. Konya 
sahip olduğu altyapı ve bu potansiyelini 
koruyabilmesi ve sürdürebilmesi için 
sulanan arazilerde su temini problemi 
halledilmelidir. 

  Konya Tarım Fuarı içerisinde 
tohumcular yer almalı ve böylece to-
hum firmaları hem ülke genelinde hem 
de uluslararası düzeyde tanıtılmalıdır. 
Bu tanıtımlarla tohum üretiminde Kon-
ya Bölgesi daha geniş anlamda marka 
oluşturma yönünde ilerleme kaydede-
cektir. 

Bölgede tarımsal potansiyelden en 
üst seviyede faydalanmak için üretilenin 
yanında esas üretimin esas başlangıç 
unsuru olan tohumluk öne çıkarılmalı-
dır.  Üreticilerin ve tarımla ilgili işletme-
lerin bitkisel üretimin ana unsuru olan 
tohumluk ve tohumluk üretimi konu-
sunda bölgenin imkân ve potansiyelle-
rinden en üst düzeyde yararlanılmalıdır. 
Bunun sağlanması içinde üreticilerin 
modern üretim tekniklerini benimseme-
leri, tohumluk üretimi ile ilgili teşvik ve 
desteklemeler yapılmalıdır. 

Ülkemizde gelecekte gıda sıkıntısı 
çekilmemesi için tohum bir ülke tarımı-
nın geleceğini temsil ettiğinden, gele-
cekte ürün üretim miktarı ve ürünlerde 
kalite sıkıntısı çekilmemesi için çiftçilerin 
sertifikalı tohum kullanmaları gerek-
mektedir. 

Zor günlerde çözüm bulmakta ma-
hir olan çiftçilerimize kolaylıklar dilekle-
rimle hoşça kalınız.

TARIMSAL ÜRETİMİN GELECEĞİ KALİTELİ TOHUMDUR (3)

haber@konyayenigun.com
MEVLÜT MÜLAYİM

Birleşmiş Kentler ve Yerel Yö-
netimler Dünya Teşkilatı Başka-
nı (UCLG) ve Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, Brüksel'de katıldığı UCLG 
Yönetim Kurulu Toplantısı'nda 
belediye başkanlarını 26 Ekim'de 
Konya'da gerçekleştirilecek Dün-
ya Konseyi'ne davet etmişti. 26-
28 Ekim 2023 tarihlerinde Birleş-
miş Kentler ve Yerel Yönetimler 
Dünya Teşkilatı (UCLG) Dünya 
Belediyeler Birliği Konya’da bir 
araya gelecek ve “Geleceği Tasav-

vur Etmek” temasıyla UCLG Dün-
ya Konseyi düzenlenecek.  

DÜNYA KONSEYİ BURADA 
AĞIRLANACAK

Altay, Brüksel’deki toplantının 
ardından, “Bizim için bu toplantı-
nın önemi Konya'da yapacağımız 
Dünya Konseyi'nden önceki son 
toplantı olması. Buradaki bütün 
belediye başkanlarımızı Konya'da 
26 Ekim'de başlayacak Dünya 
Konseyi'ne davet ettim. Böylece 
hem UCLG Başkanlığını devrala-
cağız hem de bine yakın misafi-

rimizi şehrimizde Dünya Konse-
yi'nde ağırlayacağız. Umuyorum 
ki çok güzel bir toplantı olacak. 
Şimdiden hayırlı olmasını diliyo-
rum" ifadelerine yer vermişti. 

BU BULUŞMA KONYA’YI
 ŞAHLANDIRACAK!

Konya'da gerçekleştirilecek 
Dünya Konseyi'nin şehre büyük 
katkı sağlayacağını vurgulayan 
Altay şunları söylemişti, "Bu top-
lantı Dünya Belediyeler Birliği 
Başkanlığı döneminin başlaması 
ve binden fazla misafiri şehrimiz-

de ağırlayacak olmamız açısından 
bizim için çok kıymetli. Şehrimi-
zin ekonomisi ve tanıtımı için çok 
önemli bir katkı sağlayacak. Be-
lediye başkanlarımızı şehrimizde 
misafir ederek onlara güzel bir 
Konya tanıtımı yapmayı planlıyo-
ruz. İnşallah Konya için bir dö-
nüm noktası olacak. 26 Ekim'de-
ki büyük buluşmaya şehrimizi 
hazırlamak için büyük bir gayret 
içerisindeyiz. Umuyorum çok ba-
şarılı bir Konya tanıtımı olacaktır." 
n TUBA KAYA

Birleşmiş Kentler ve Yerel Yönetimler Dünya Teşkilatı (UCLG) Dünya Belediyeler Birliği, 26-28 Ekim ta-
rihleri arasında Konya’da buluşuyor. Uğur İbrahim Altay ise Dünya Belediyeler Başkanlığı’nı devralmıştı

Dünya, Konya’ya geliyor!

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı 2023-2024 eğitim öğre-
tim yılı sebebiyle bir kutlama mesajı 
yayımladı. Başkan Pekyatırmacı me-
sajında yeni eğitim yılının tüm eğitim 
camiasına hayırlı olmasını diledi. Baş-
kan Pekyatırmacı kutlama mesajında 
şu sözlere yer verdi; “Geleceğimizi 
emanet edeceğimiz öğrencilerimizin 
uzun bir tatilden sonra okullarına, 
arkadaşlarına ve öğretmenlerine ka-
vuştuğu yeni bir eğitim öğretim döne-
mine daha başlıyor olmanın sevinç ve 
heyecanını yaşıyoruz. Çocuklarımızı, 
eğitim imkânlarıyla ne kadar buluştu-
rabilirsek ne kadar iyi yetiştirebilirsek 

yarınlarımız da o kadar aydınlık ve 
güçlü olacaktır. Bugün okul sıraların-
da eğitim süreçlerine yön verdiğimiz 
çocuklarımız, yarın geleceğimizin bi-
lim insanları, mühendisleri, teknoloji 
girişimcileri, öğretmenleri ve liderleri 
olacaklar. Teknoloji yarışının son hızla 
devam ettiği çağımızda; eğitimli, me-
raklı ve heyecanlı genç nesillere ihti-
yacımız var. Selçuklu Belediyesi olarak 
bizler de çocuklarımızın her türlü bil-
gi, beceri ve donanıma sahip bireyler 
olarak yetişmelerinde, yeteneklerinin 
geliştirilmesinde, büyük bir gayret ve 
özveriyle çalışmalarımızı sürdürmeye 
devam ediyoruz”

HAYIRLI OLMASINI TEMENNİ 
EDİYORUM

Gençlere destek sağladıklarına işa-
ret eden Pekyatırmacı, “Bu kapsamda 
da eğitim camiamıza okullar, kapalı 
spor salonları, suni çim sahalar, kü-
tüphaneler ve materyaller gibi birçok 
fiziki destek sağlıyoruz. Yıl boyunca 
okullarımızın çevre düzenlemesi ih-
tiyaçlarının karşılanması noktasında 
da yanlarında olduk. Eğitimi yalnızca 
kapalı alanlarda değil okul dışı öğren-
me ortamlarının da olacağı şekilde 
desteklerimizi sürdürmeyi planlıyoruz. 
Sille Tabiat Okulu, Sanat Tasarım Atöl-
yesi ve Beyhekim Gelişim ve Teknoloji 

Atölyesi, Trafik Eğitim Parkı gibi okul 
dışı öğrenme ortamlarıyla da öğren-
cilerimizi sosyal, kültürel, sportif ve 
akademik yönden desteklemeyi sür-
düreceğiz. Bu okulumuzda da okul dışı 
eğitim örneklerini uygulayacağız. Bu-
rada öğrencilerimizin alacağı eğitimler 
gelecek hayatta onların mesleklerini 
belirlemelerinde önemli kazanımlar 
sağlayacak. Bu duygu ve düşünceler-
le, başta sevgili öğrencilerimiz olmak 
üzere tüm eğitim camiasının 2023-
2024 eğitim öğretim yılını kutluyor, 
şehrimize ve ülkemize başarılar getir-
mesini temenni ediyorum.” dedi.

 n HABER MERKEZİ

Başkan Pekyatırmacı’dan öğrencilere mesaj
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Konya'da geleneksel bir tat 
olan tereyağlı yağ somunu, va-
tandaşlar tarafından özellikle 
kahvaltılarda ilgi görmeye de-
vam ediyor. 4'üncü kuşak olan 
babasının mesleğini devam et-
tiren ve fırıncılığa merak üzeri-
ne başlayan 28 yaşındaki Sami 
Ortaabacı, erken saatlerde fırına 
gelip yağ somununun hamuru-
nu hazırlayarak, hamurları tek 
tek açıyor. Vatandaşların isteğine 
göre pastırmalı, sucuklu, kavur-
malı, küflü peynirli, ballı, peynirli 
gibi 15 farklı çeşitte hazırlanan 
yağ somunları fırına atılarak pi-

şirmeye bırakılıyor.
‘OSMANLI'NIN ASKERLERE VERDİ-

Ğİ YEMEKTİ’
Konya'da yemek kültürün-

de geleneksel bir tat olan yağ 
somununun hazırlık aşamasını 
anlatan Sami Ortaabacı, “Yağ so-
munu Osmanlı'dan günümüze o 
dönemlerde Osmanlı'nın asker-
lere verdiği yemekti ve günü-
müze kadar uzanan ve şimdi de 
çeşitlendirilen lezzet. Yağ somu-
nunda kaşar peynir, küflü peynir, 
kavurma ve sucuklu çeşitler bu-
lunuyor. Bunun yanında da müş-
terilerin isteğine göre kavurmalı 

sucuklu, atom sebzeli gibi birçok 
çeşitleri mevcut. Konya'nın kül-
türünde sabah namazı hazır olan 
bir kahvaltı türüdür. Ustalarımız 
sabah erken geliyor. Hamurumu-
zu yapıyor. Hamur belli bir din-
lenme sürecinden sonra basma 
aşamasına geçiliyor. Basıldıktan 
sonra da biz de müşterimizin is-
teğine göre, çeşitlerine göre ya-
pıyoruz” dedi.
’ŞEHİR DIŞINDAN GELENLER VAR’

Yağ somununun lezzetiyle 
damaklarda eşsiz tat bıraktığını 
anlatan Sami Ortaabacı, “Yağ so-
munu şu anda her yaş grubuna 

hitap ediyor. Önceden Konya'da 
yapımı daha azdı. Şu anda sa-
nayi olsun çarşı olsun mahalle 
arası fırınları olsun her yerde yağ 
somunu yapılıyor. Genç yaştan 
büyük yaşlara kadar herkes yağ 
somununu tercih ediyor. Şehir 
dışından etli ekmek için geliyor-
lardı artık yağ somunu için de 
geliyorlar. Biz de sanayi bölge-
sinde olduğumuz için sanayi de 
ustası, çırağı, elemanları da her-
kes yağ somununu yiyor. Gelen-
ler özellikle etli ekmekten sonra 
direk yağ somununu istiyor. Yağ 
somunu Türkiye'de meşhur oldu. 

Çeşit de bol olduğu için yağ so-
mununa ilgi yüksek. Kış ayları 
geliyor, kış aylarında ilgi daha da 
yüksek oluyor” şeklinde konuştu.

‘YAĞ SOMUNUNU TERCİH
 EDİYORLAR’

Yağ somununu son zaman-
larda gençlerin de tercih ettiğini 
belirten Ortaabacı, “Yağ somun-
larında çeşit olarak bazı vatan-
daşlar sucuk, kavurma, küflü 
peynir, kaşar gibi malzemeleri 
bazen çiğ olarak yerken zorla-
nabiliyorlar. Ama fırınımızda 
pişiyor, hiçbir şekilde rahatsız 
etmeden çok rahatlıkla yiyebi-

lirler. Çeşit olarak da zaten küflü 
peynir, kaşar, sucuk, kavurma, 
sebzeli, ballı, çikolatalı çeşitleri-
miz de var. Herkesin damak zev-
kine göre, isteğine göre yağ so-
munları yapıyoruz. Gençlerimiz 
şu anda en çok yerli pizza olarak 
Konya'nın yağ somununu tercih 
ediyor. Fiyatlara değinecek olur-
sak peynirli yağ somunu 70 lira, 
kavurmalı yağ somunu 90 lira, 
sucuklu yağ somunu 80 lira, ka-
rışık atom dediğimiz bütün mal-
zemelerin olduğu şekilde ise 100 
lira” diye konuştu.
n İHA

Osmanlı döneminde askerlere verilen yiyecek olarak bilinen ve Konya'da günümüzde geleneksel bir yiyecek 
haline gelen yağ somunu, "Anadolu'nun pizzası" olarak da damak lezzeti haline gelmesiyle dikkat çekiyor

Anadolu lezzeti!

Bozkır’a bağlı Dereköy Mahalle-
si'nde faaliyet gösteren bir tahin işlet-
mesinin yanında bulunan ikram alanı 
renkli görüntüsüyle dikkat çekiyor. 
Dereköy Mahallesi'nde ücretsiz olarak 
tahin ikramı yapılan Mustafa Kalay’a 
ait tahin işletmesinde yapılan renkli 
düzenlemeler ilgi çekiyor. İşletme sa-
hibi Mustafa Kalay'ın İstanbul'da ya-
şayan damadı Hasan Ali Çelmeli, yaz 
aylarında ailesini ziyarete geldiğinde 
tahin ikram alanında düzenlemeler 
yapmaya başladı. İstanbul'da gördüğü 
mekanlardan esinlenen Çelmeli, ikram 
alanını renkli bir hale getirdi. Çelmeli, 
yazın okullar tatil olduğunda çocukla-

rıyla beraber Dereköy'e geldiklerini ve 
2 ay boyunca kaldıklarını anlatarak, 
"Gezmeyi çok seviyorum ve sağa sola 
gezmeye gittiğimde mekanları hep 
fark ediyorum ve diyordum ki ‘Neden 
bizim köyümüzde böyle bir yer yok.’ 
Bir gün alanın çiçeklerini yaptırdım, 
bir gün şemsiyeleri taktım, bir gün 
sağı solu boyamaya başladım kendi 
kendime. Hatta evin orada da yaptım. 
Bu sene biraz geç kaldım yapamadım, 
seneye inşallah kısmet olursa daha 
iyilerini yapmayı düşünüyorum. Su-
yun içine küçük botlar koyduk. Aygır 
Şelalesi'nden gelen su yaz aylarında 
sular azaldığı için ön tarafına set ko-

yunca suyun biraz daha çoğalmasını 
sağladık. Gelen misafirlerimiz oluyor. 
Burada tahin değirmeni var yan tara-
fımızda. Yan tarafa gelen misafirleri-
mize çay, tahin ikramı yapılıyor. Ayrıca 
burada serinlemelerini de sağlıyoruz. 
Çok güzel bir doğal ortam oldu” dedi.

ETKİNLİK ALANI GİBİ OLMUŞ
İlk başlarda çevre düzenlemesi ya-

parken köyden ve çevreden bazı kişile-
rin kendisine ‘Bu deli midir, geldi köyü 
rengarenk yapmaya başladı’ diye eleş-
tirilerde bulunduğunu anlatan Çelme-
li, "Ama ben dikkat çeksin diye sırf kö-
yümüzün reklamı olsun diye yapmak 
istedim bunları. Bir de böyle ufak te-

fek şeyler yaptık süsledik. Böyle gelen 
misafirlerimizi buralarda ağırlıyoruz, 
günübirlik vakit geçirmelerini sağlıyo-
ruz” şeklinde konuştu. Ziyaretçilerden 
Durmuş Ali Kantar, “Karaman’dan ge-
liyorum. Biz buraya aşağı yukarı 3, ba-
zen 6 ayda bir geliriz. Her geldiğimizde 
de buraya oturur sıcak tahinimizi yeriz. 
Sağ olsunlar güzel ikramda bulunurlar 
bizlere, Allah razı olsun. Çok güzel bir 
ortam var” ifadelerini kullandı. İsmail 
Ünal ise, “Köyümüze her gelişimizde 
bu suya giriyoruz. Çok güzel olmuş 
etkinlik alanı gibi olmuş. Tavsiye ede-
rim” diye konuştu.
n İHA

Bozkır’ın tarihini renkli alanda sunuyorlar

TIR’a arkadan çarpmışlardı 
eşi de hayatını kaybetti. Konya’da 
otomobilin TIR’a arkadan çarp-
ması sonucu meydana gelen tra-
fik kazasında hayatını kaybeden 
sürücünün eşi de, tedavi gördü-
ğü hastanede hayatını kaybetti. 
Kaza, geçtiğimiz cuma günü saat 
12.00 sıralarında Konya-Beyşehir 
karayolu Belenbaşı mevkisinde 
meydana geldi. Edinilen bilgiye 
göre, Beyşehir istikametine seyir 
halinde olan Mesut Çevik’in (72) 

kullandığı 42 BT 881 plakalı Ford 
marka otomobil, aynı yönde seyir 
halinde olan N.M. idaresindeki 33 
BTP 77 plakalı tıra arkadan çarptı. 
Kazada otomobil sürücüsü Mesut 
Çevik olay yerinde hayatını kay-
bederken, ağır yaralanan eşi Şük-
riye Çevik (70) Necmettin Erbakan 
Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastane-
si’ne kaldırılarak tedavi altına alın-
dı. Şükriye Çevik, gece saatlerinde 
kurtarılamayarak hayatını kaybet-
ti.  n İHA

Kazada eşi de 
hayatını kaybetti
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Konya'da yaşayan Kardelen 
Uzundere (14) yıllardır duruş 
bozukluğu ve çektiği sırt ağrısı 
nedeniyle ailesi ile birlikte Kon-
ya Şehir Hastanesi’ne başvur-
du. Burada yapılan tetkiklerde 
Uzundere'nin halk arasında 
kamburluk olarak bilinen kifoz 
rahatsızlığı olduğu tespit edil-
di ve ameliyata karar verildi. 
Ameliyat, Konya Şehir Hasta-
nesinde 5 Eylül tarihinde ger-
çekleştirildi. 4 saat süren ame-
liyatta Kardelen Uzundere'nın 
düzeltilen omurgasına 23 tane 
özel vida ve implantlar yerleş-
tirildi. Ameliyattan sonra ayağa 
kalkabilen Kardelen'nın duru-
şundaki bozukluğu tamamen 
geçti. Kardelen Uzundere'nın 
annesi Bahtiyar Uzundere, ço-
cuğunun ağrılarının çok artı-

ğını söyleyerek, “Çocuğumuzu 
hastaneye getirdik. Ağrıları ve 
kamburluğu vardı. Doktorumuz 
tedavi etti. Çok güzel, başarılı 
ameliyat yaptı. Ağrısı vardı, te-
davi oldu. Allah'ın izniyle daha 
iyi olacak” ifadelerini kullandı.

‘İLERLEMİŞ BİR KAMBURLUK 
VARDI’

Ameliyatı gerçekleştiren 
Konya Şehir Hastanesi Orto-
pedi ve Travmatoloji Uzmanı 
Opr. Dr. Haluk Yaka, “14 ya-
şında hastamız sırtında bariz 
bir kamburluk, kifoz rahatsız-
lığı ile bize başvurdu. Ağrıların 
artması ve ailesi tarafından da 
kamburluk, sırttaki çıkıntının 
artması nedeni ile başvurdular. 
Gerekli tetkiklerden sonra has-
tanın ilerlemiş bir kamburluğu 
olduğu tanısını koyduk. Daha 

sonra yapılan tetkiklerde ame-
liyata hazırladık. Başarılı bir 
ameliyat sonrasında hastamızın 
kamburluğunu normal açılara 
getirdik. Konya Şehir Hastane-
sinde bu tarz ameliyatları yap-
maya devam ediyoruz” dedi.

‘GÜNDEN GÜNE AĞRILARI 
AZALIYOR’

Hastanın şikayetlerin son 
2-3 yıldır artarak devam ettiği-
ni belirten Opr. Dr. Haluk Yaka, 
“Son 2-3 yıl artan sırtında çı-
kıntı, kamburluk sıkıntısı vardı. 
Artık ameliyatsız tedavilerin 
fayda edeceği bir düzeyde de-
ğildi ve ameliyatını gerçekleş-
tirdik. Ameliyatta sırt kemikle-
rine bir miktar müdahalelerde 
bulunduk. Füzyon dediğimiz, 
kemiklerin birbirine kaynama-
sını bekleyeceğiz. İmplantlar 

kullanarak ameliyatı gerçek-
leştirdik. Şu anda ise hastamız 
düzgün bir duruşa sahip. Yürü-
yebiliyor, günden güne ağrıları 
azalıyor. 2-3 hafta içerisinde 
ağrıların daha da azalmasını 
bekliyoruz” şeklinde konuştu.

‘CERRAHİSİ BAŞARIYLA 
YAPILMAKTADIR’

Konya Şehir Hastanesi Or-
topedi ve Travmatoloji Bölümü 
Uzmanı Doç. Dr. Muhammet 
Zeki Gültekin de, “Kliniğimiz, 
2022 Eylül ayından itibaren 
eğitim kliniği olarak hizmet 
vermekte. Bu kliniğimizde bir-
çok ileri düzey ameliyat yap-
maktayız. Konya'da, omurga 
cerrahisi başarıyla yapılmak-
tadır. Bizim hastanemizde de 
bunu yapan başarılı bir ekibe 
sahibiz” diye konuştu. n İHA

Konya'da duruş bozukluğu bulunan ve şiddetli sırt ağrısı çeken 14 yaşındaki çocuğun kamburluk sorunu 
ameliyatla düzeltildi. Ameliyattan sonra sağlığına kavuşan Kardelen’inin duruşundaki bozukluk ise giderildi

Artık yürüyebiliyor!

Durdurulan araçta uyuşturucu çıktı
Beyşehir’de polis ekiplerin-

ce uyuşturucu madde ticaretinin 
önüne geçilmesine yönelik olarak 
gerçekleştirilen operasyonda 2 kişi 
gözaltına alındı. Edinilen bilgiye 
göre, Konya İl Emniyet Müdürlü-
ğü Kaçakçılık ve Organize Suçlarla 
Mücadele (KOM) Şubesi ile Beyşehir 
İlçe Emniyet Müdürlüğü Suç Ön-
leme ve Soruşturma Büro Amirliği 
ekiplerinin koordineli olarak yürüt-
tüğü çalışma neticesinde 42 AHS 
465 plakalı araç Beyşehir ilçe giri-

şinde ekiplerce durduruldu. Araçta 
yapılan aramada 23 adet sentetik 
uyuşturucu hap, 0,24 gram daralı 
kokain maddesi, 1,80 gram daralı 
metamfetamin uyuşturucu mad-
de ele geçirildi. Gözaltına alınan 
araçtaki şüphelilerden V.K.’nin 19, 
C.K.’nın ise 24 farklı suçtan kaydı 
olduğu ortaya çıktı. Şüphelilerin İlçe 
Emniyet Müdürlüğündeki işlemleri-
nin tamamlanması sonrasında adli-
yeye sevk edileceği öğrenildi. 
n İHA

Konya’da cephanelik elegeçirildi
Konya'da polisin düzen-

lediği operasyonlarda çok 
sayıda ruhsatsız silah ele ge-
çirildi. Konya İl Emniyet Mü-
dürlüğünden yapılan yazılı 
açıklamada, polis ekiplerinin 
son bir haftada vatandaşla-
rın huzur ve güvenliği için 
sıklaştırdığı denetimlerde 32 
ruhsatsız tabanca, 5 ruhsatsız 
pompalı tüfek, 4 ruhsatsız av 
tüfeği, çok sayıda tabanca ve 
tüfek fişeği ele geçirildiği bil-

dirildi. Denetimler sonunda 
6136 Sayılı Ateşli Silahlar ve 
Bıçaklar Kanunu'na muhale-
fet suçundan 12 kişi hakkında 
adli işlem başlatılırken, adli-
yeye sevk edilen 2 şüphelinin 
tutuklandığı belirtildi. 

Açıklamada, vatandaşların 
huzur ve güven ortamının ko-
runması için denetim ve uy-
gulamaların aralıksız sürdü-
rüleceği ifade edildi. 
n AA

Seydişehir’de hava ambulansı görevde
Türkiye sağlıkta çok önemli 

bir noktaya geldi. Son yıllarda 
sağlık alanında ciddi yatırım-
lar yapan Türkiye, dünyanın 
en gözde ülkelerinden biri 
oldu. Hatta yurt dışından bir-
çok hasta Türkiye’de tedavi 
olmayı tercih ediyor. 

Seydişehir’de kalp krizi 
geçiren hasta, ambulans heli-
kopterle hastaneye kaldırıldı. 
Seydişehir'de Kumluca ma-

hallesinde ikamet eden kalp 
ağrısı ve nefes almada güç-
lüğü şikayetiyle Seydişehir 
Devlet Hastanesine başvuran 
Mehmet Ali Sert'in (73), kalp 
krizi geçirdiği anlaşıldı. Sert, 
ilk müdahalesinin ardından il-
çedeki Eti Alüminyum A.Ş'nin 
bahçesine inen hava ambu-
lansı ile Konya Şehir Hastane-
sine sevk edildi.
n İHA

Ulusal Hububat Konseyi (UHK) 
Yönetim Kurulu Başkanı Özkan 
Taşpınar, bahar aylarında yağışla-
rın hububatta rekolteyi artırdığını 
söyledi. Taşpınar, hububatta hasat 
sezonunun sonuna gelindiğini, 
buğday ve arpa rekoltesinin ise 
beklentileri karşıladığını belirtti. 
Geçen yılın sonlarına doğru ya-
şanan ve bu yılın ilk aylarında da 
devam eden kuraklıkların endişe 
verdiğini ifade eden Taşpınar, "Bu 
kuraklıklar, son 63 yılın ikinci ku-
rak kışı olarak kayıtlara geçti. Mart 

ayı ve devamındaki düzenli yağış-
larla hububattaki rekolte uzun yıl-
lar ortalamasının üzerinde seyretti 
ve ülke genelinde 21,5 milyon ton 
buğday elde edildi." dedi. Taşpı-
nar, bahar aylarında aşırı yağış 
alan bölgelerde bitkide hastalıklar 
olduğunu, bu nedenle kalitede bir 
kısım düşüklükler meydana gelse 
de çok fazla bir problem yaşanma-
dığını anlattı.

ARPA ÜRETİMİNDE 9 MİLYON 
TON RAKAMINA ULAŞILDI
Rekoltede uzun yıllar orta-

lamasının buğdayda 20 milyon, 
arpada ise 8 milyon ton civarın-
da olduğunu anımsatan Taşpınar, 
"Bu yılki hasat sezonunda buğday 
üretimi uzun yıllar ortalamasını 
önemli derecede geçmiş oldu. Ar-
pada bugüne kadar hiç elde etme-
diğimiz 9 milyon ton gibi bir ra-
kamı yakaladık." diye konuştu. Bu 
rakamların elde edilmesinde, çift-
çiye verilen desteklerin önemli rol 
oynadığını vurgulayan Taşpınar, 
şunları kaydetti: "Hububat fiyat-
larının hem geçen yıl hem de bu 

yıl beklentiyi karşılayacak şekilde 
açıklanması, çiftçiyi, tüccarı ve sa-
nayiciyi memnun etti. Dolayısıyla 
ekim alanlarında geçen yıl belirli 
bir artış sağlandı. Elde edilen 21,5 
milyon ton buğdayın yanında 8-9 
milyon ton da ithal edilen buğday 
var. Dolayısıyla 30 milyon ton ci-
varında buğday stoku oldu. Bunun 
20 milyon tonunu iç tüketimde 
kullanırken, geriye kalanı un, bis-
küvi, makarna, bulgur, helva veya 
irmik olarak işleyip ihraç ediyo-
ruz." n AA

Türkiye’nin buğday üretimi 21,5 milyon ton
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Mevsim geçişinin yaşandı-
ğı ve kış mevsiminin yaklaş-
tığı şu günlerde vatandaş ak-
tarcıların yolunu tuttu. Aktarcı 
Eren Kayhan, adeta şifa depo-
su olan bitki çayı ve karışım 
tarifleri vererek bazı tavsiye-
lerde bulundu. Mevsim geçi-
şinin yaşandığı ve kış mevsi-
minin yaklaştığı şu günlerde 
salgın hastalıklar da kendini 
göstermeye başladı. Soğuk 
algınlığına yakalanan vatan-
daşlar da soluğu aktarcılar da 
aldı. Aktarcı Eren Kayhan ise, 
şifa deposu olan bazı tarifler 
verdi. Kayhan, “Zencefil, zer-
deçal, havlıcan ve udi hindi 
karışımı, akciğerler için bire-
bir şifa deposudur. Özellikle 
Koronavirüs zamanında bu 
karışım çok kullanılıyordu. Bu 
karışımın içerisine karabiber, 
toz tarçın ve çörek otu ekle-
yerek boğazdaki enfeksiyona 
son verebilirsiniz. Kış mevsimi 
ve soğuk algınlığı için birebir 
olan karışımın ana damarı ise 
zencefil ve zerdeçaldır. İkisi 
olmadıktan sonra karışımın 
bir anlamı olmaz. Çünkü sade-
ce zencefil ve zerdeçal bal ile 
karıştırıldığı zaman bile şifa 
deposu olmaya yeterlidir. Ya-
nındaki bitkileri takviye olarak 
tavsiye ediyoruz. Zencefil ve 
zerdeçal; bronşit, astım gibi 
rahatsızlıklara şifa olmasının 
yanı sıra kanser hastaları için 
bile kullanılır. Bunların ya-

nında çok fazla şifalı olan bit-
ki çayları da vardır. Yeşil çay, 
nar çiçeği, çiçek ıhlamur ve 
ada çayı gibi bitkileri karıştırıp 
kaynamış suda demlendikten 
sonra tüketilmesini tavsiye 
ediyoruz. Soğuk algınlığı, grip 
ve öksürük gibi rahatsızlıklara 
iyi gelir” ifadelerine yer verdi. 

14 YAŞ ALTINDAKİ ÇOCUKLARIN 
DİKKATİNE!

Bu tür karışımları 14 yaş 
altındaki çocukların kullan-
masını tavsiye etmediklerini 
vurgulayan Kayhan, 5-14 yaş 
aralığındaki çocukların bitki 
karışımlarını normal bir ye-
tişkine göre daha az dozda 
kullanması gerektiğini söy-
ledi. Kayhan, “Çünkü o yaş 
aralığında tam oturmamış bir 
bağışıklık sistemi söz konusu 
olduğu için dışarıdan çok fazla 
takviye yapmak doğru olmaz” 
dedi.

EN PAHALISI TOZ TARÇIN!
Şifa deposu ürünlerin fiyat-

larından da bahseden Kayhan 
şunları kaydetti, “Zencefilin 
kilosu 150 lira, zerdeçal 150 
lira, havlıcan tozu 150 lira, 
toz tarçın 350, karabiber 250 
lira, çörek otu 150 liradır. Bu 
fiyatlar vatandaşa çok pahalı 
gelmiyor. Zaten aralarında en 
pahalı olan sadece toz tarçın 
var. Çünkü toz tarçının ülke-
mize gelme maliyeti yüksek 
olunca bu da fiyata yansıyor.”
 n TUBA KAYA

Bu karışımları tüketen 
iyileşiyor!

Özkan Taşpınar
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Geçen hafta açıklanan (Orta Vadeli 
Program 2024-2026 kapsamında) Öde-
meler Dengesi başlığının altında yer alan, 
53 maddeden oluşan dış ticaret ile ilgili 
“Politika ve Tedbirler” alt başlığında yer 
alan 2 maddeyi (birinci ve on üçüncü) siz-
lerle değerlendirmeye çalışacağım. 

BİRİNCİ MADDE 
Gümrük Birliği’nin güncellenmesine 

yönelik Avrupa Birliği (AB) kurumları ve 
üye ülkeler nezdinde çalışmalar yürütüle-
cek, AB Gümrük Kodu reformu yakından 
takip edilerek Gümrük Kanunu’nun uyu-
mu ve AB bilgi sistemlerinin kurulmasına 
yönelik çalışmalar yapılacaktır.

GÜMRÜK BİRLİĞİ 
GÜNCELLEMESİ Mİ?

En son söylemeyeceklerimi en başta 
söyleyip daha sonra detaylandıracağım. 

1. Gümrük Birliği, ülkemizin 
dış ticaret ekonomi politikasının ayağına 
pranga vurulmuş halidir ve Avrupa hiçbir 
zaman bizimle bu konuyu istediğimiz ko-
şullarda müzakere etmeyecektir. 

2. Gümrük Birliği’nin güncel-
lenme cümleleriyle vakit kaybetmeden, 
acilen Gümrük Birliğinden çıkma planı 
yapılıp, yerine AB 27 ülke ile eşit şartlarda 

bir Serbest Ticaret Anlaş-
ması yapılmalıdır. 

KISA BİR TARİHÇE 
Gümrük Birliği’nin, ülkemiz açısından 

GÜNCELLEME meselesinin dile getiril-
meye başlanması 2011 yıllarından sonra 
AB ile ABD arasındaki TTIP (Transatlantik 
Ticaret ve Yatırım Anlaşması) görüşmele-
rinin hızlanması ve 2013 yılında ilerlemesi 
ile olmuştur. Neyse ki TRUMP, ABD Baş-
kanı olunca bu görüşmeleri sona erdire-
rek belki de Küresel Ticareti üzerinde olu-
şacak bir tekelleşmeyi ve Dünya Ticaret 
Örgütü’nün işlevsizleştirilmesi aşamasını 
bilerek veya bilmeyerek bu görüşmeleri 
bitirerek Başta Türkiye’ye sonrasında da 
Küresel ticaretin lehine büyük bir iyilik 
yapmıştır. 

KISA BİR SORU SORUP DEVAM 
EDECEĞİM 

Gümrük Birliği güncellenmesi mese-
lesi ülkemizde 2011 sonrasından sonra 
yetkili ağızlardan hep duyduk ve yeni 
OVP’de ayrıyeten birinci madde de be-
lirtilmişte “Şu ana kadar Avrupa, bizimle 
kaç kez bu konuyu müzakere etmek için 
masaya oturdu?  Bu soru hariç ilerleyen 
aşamalarda soracağım tüm sorularına 

cevaplarını ben vereceğim. 
DİĞER SORULAR
1. Ülkemiz örne-

ğin neden dost ve kardeş 
AZERBAYCAN ile veya 
komşu ülkelerimizden olan 
ve ihracatımızda ilk beş içe-
risinde yer alan IRAK veya 
ihracatta ilk 10 içerisinde 
yer alan İRAN veya şu an 
stratejik olarak baktığımız 
RUSYA ile bir Serbest Ti-
caret anlaşması yapmıyor? 
Ya da soruyu genelleşti-
reyim “Özgürce istediğimiz herhangi bir 
ülke ile Serbest Ticaret Anlaşması yapa-
bilir miyiz?” 

2. AB 27’nin diğer ülkelerle yapı-
ğı Serbest Ticaret Anlaşmalarına TARAF 
MIYIZ? 

3. Ülke olarak Avrupa’nın belir-
lediği ve diğer ülkelere uyguladığı Güm-
rük Vergilerini bizde uygulamak zorunda 
mıyız? Özgürce Dünya Ticaret Örgütü 
kuralları içerisinde ülke olarak gümrük 

vergilerini biz belirleyebilir 
miyiz? 

4. Gümrük Birliği 
Kapsamında işlenmemiş 
TARIM ÜRÜNLERİMİZ, 
sanayi ürünlerinde olduğu 
gibi Gümrük Vergisinden 
muaf değil mi? 

5. Birçok ürünümü-
ze, Gümrük Birliği Kapsa-
mında KOTA uygulanıyor 
mu? 

DİĞER CEVAPLAR 
1. Ülkemiz, Gümrük 

Birliği kapsamında, ÖZGÜRCE Serbest 
Ticaret Anlaşması YAPAMAZ. Daha doğ-
rusu AB 27’nin Serbest Ticaret Anlaşması 
yapmadığı hiçbir ülke ile Serbest Ticaret 
Anlaşması YAPAMAZ. 

2. Peki, AB 27 herhangi bir ülke 
ile Serbest Ticaret Anlaşması yaptı. Biz 
ülke olarak bu anlaşmaya taraf mıyız? 
HAYIR değiliz. Tekrardan ilgili ülke ile 
masaya oturup STA yapmak zorundayız, 
tabi ilgili ülke bizimle masaya oturursa. 
Otursa bile aynı koşullarda bir STA olaca-

ğı garantisi var mı? YOK 
3. Ülke olarak, Güm-

rük Birliği kapsamında 
AB 27’nin belirlediği ve diğer ülkelere uy-
guladığı Ortak Gümrük Tarifesini (OGT) 
yani gümrük vergilerini UYUGULAMAK 
ZORUNDAYIZ. Ayrıca n bu gümrük 
vergilerinin belirlenmesinde KARAR ME-
KANİZMASINDA değiliz. Yani özgürce 
GÜMRÜK VERGİSİNİ biz tespit edemiyo-
ruz ve uygulayamıyoruz  

4. Gümrük Birliği kapsamında 
Sanayi ürünlerinde karşılıklı gümrük ver-
gileri kaldırılmış olsa bile TARIM ÜRÜN-
LERİNDE bu yok ve net bir şekilde ifadeye 
edeyim ki AB hiçbir zaman bu konuyu 
MÜZAKERE ETMEZ. 

5. Gümrük Birliği anlaşması 
içerisinde olmamıza rağmen hala birçok 
üründe, ülkemizin mallarına KOTA UY-
GULANIYOR

CEVABIMI BEKLEDİĞİM SORULAR 
1. Ülke olarak AB ile Gümrük Bir-

liği’nin güncellenmesi için yapılacak müza-
kere için bir tarih var mı?  Ya da AB’yi masa-
ya ne zaman oturtmayı düşünüyorsunuz? 

2. Eğer ki masaya oturtursanız 
hangi konuları müzakere etmeyi planlıyor-

sunuz?
3. Eğer ki yukarıda ifade ettiğim 

problemlerin çözümünü sağlayamazsanız, 
Gümrük Birliğinden çıkmayı ve AB ile bir 
Serbest Ticaret Anlaşması yapmayı düşü-
nüyor musunuz? 

4. Neden bu kadar vakit kaybedip, 
2011 ‘den bu yana Gümrük Birliği gün-
cellenmesinden bahsedip neden çözüm 
alamıyoruz? (AB’yi masaya bile oturtamı-
yoruz) 

KISACA 
Gümrük Birliği kapsamında 2026 

yılına kadar AB’yi masaya oturtabilirsek, 
müzakerelerde en fazla kabul ettireceğimiz 
konu AB 27’nin diğer ülkelerle yapacağı 
Serbest Ticaret Anlaşmalarına taraf olun-
masının sağlanması olabilir. Diğer hiçbir 
konuyu AB 27, KABUL ETMEYECEKTİR. 

SON SÖZ 
Dış ticarette YAPISAL REFORMLARA 

İHTİYAÇ VAR. Bunların ilki ise Gümrük 
Birliğinden hızlıca çıkıp, AB ile bir Serbest 
Ticaret Anlaşması yapmaktır.

NOT: Dost ve kardeş ülke Fas’ta ya-
şanan depremin acılarını paylaşıyor, vefat 
edenlere başsağlığı yaralılara ile Allah’tan 
şifa diliyorum. 

OVP KAPSAMINDA İHRACAT HEDEFLERİ VE POLİTİKA VE TEDBİRLER (1)

haber@konyayenigun.com
MUTLU YILMAZ

Kışın en çok tüketilen besinler 
arasında yer alan kurutulmuş seb-
zeler hem çok faydalı hem de lez-
zetli. Esnaf Abdullah Altınok, ku-
rutulmuş sebzeleri ağırlıklı olarak 
Antep’ten getirttiklerini belirterek 
kurutmalıkların 365 gün tezgah-
lardan inmediğini söyledi.  Havala-
rın yavaş yavaş serinlemeye başla-

masıyla vatandaşlar kışlık hazırlık 
telaşına girdi. Bu telaştan esnaflar 
da nasibini aldı. Reçelinden kurut-
malığına kadar bütün besinler gö-
rücüye çıktı. Kış mevsiminin göz-
delerinden olan kurutmalıklar da 
tezgahlarda yerini aldı. Eskisi gibi 
kış hazırlığı yapmakla uğraşmak 
istemeyen vatandaşlar da esnaf-

ların yolunu tuttu. Esnaf Abdullah 
Altınok ise; domates, biber, patlı-
can, acur, bamya olmak üzere, kı-
şın kullanılabilecek hemen hemen 
bütün kurutmaları sattıklarını dile 
getirerek kurutmalıkları ağırlıklı 
olarak Gaziantep’ten getirttiklerini 
vurguladı. Altınok, “Şu anda sezo-
nu olduğu için kurutmalıklar bize 

çok fazla geliyor ama bizim bunla-
rı 365 gün satabilmemiz için stok 
yapmamız gerekiyor. 1 sene bo-
yunca satacağımız kurutmalıkları 
şu anda alıyoruz” dedi. 

FİYATI ÇEŞİDİNE GÖRE 
DEĞİŞİYOR

Kurutmalıkların fiyatının çeşi-
dine göre değiştiğini ifade eden Al-

tınok, “Kabak kurusu 90-100 lira, 
patlıcan ve biber kurusu 80 lira, 
acur kurusu 90 lira, kapya biberin 
kurusu ise 120 liradır. Fiyatlar in-
sanlara pahalı gelmiyor. Zaten va-
tandaş da eskisi gibi kış hazırlıkları 
yapmıyor, sebzelerin kurutmalığını 
bizlerden hazır bir şekilde alıyor. 
Sadece kurutmalıkları değil, he-

men hemen bütün kışlık besinlerin 
hazırlanmış hali artık her yerde bu-
lunuyor ve vatandaş da kışlık be-
sinlerini hazırlamak yerine direkt 
esnaflardan alışveriş yaparak ihti-
yaçlarını karşılıyor. Bu durumdan 
biz de memnun oluyoruz. Her iki 
tarafta kazanıyor” şeklinde konuş-
tu.  n TUBA KAYA

Kurutmalıklar kış ayı için hazırlanıyor

Gelecek kuşakların topluma ya-
rarlı bireyler olarak yetişmesinde en 
büyük etmenlerden biri olan eğitimde 
öğretmenlere büyük görev düşüyor. 
2023- 2024 Eğitim Öğretim Yılı’nda 
öğrencilere öğrenme ve başarılarını 
artırmada, eğitimcilerin nasıl bir eği-
tim modeli uyguladıkları ve yaklaşım 
izledikleri de oldukça önemli. Konuyla 
ilgili açıklamalarda bulunan Prof. Dr. 
Firdevs Güneş, geçmişte baskıcı bir 
disiplini benimseyen öğretmenlerin 
zamanla daha rahat bir eğitim disiplini 
uyguladıklarını söyledi. Güneş, etkili 
bir iletişim ve verimli bir eğitim için 
eğitsel otoritenin uygulanması gerek-
tiğini belirtti. 

BASKICI VE ÖZGÜR EĞİTİM
 DİSİPLİNLERİ SINIFTA KALDI!

Etkili bir eğitimde öğrenci ve öğ-
retmen ilişkilerinin oldukça önemli 
olduğuna dikkat çeken Güneş, öğren-
cilerin eğitiminde öğretmen otoritesi-
nin iyi kullanılması gerektiğini bildirdi. 
Geçmiş yıllarda öğretmenlerin disip-
lin anlayışının daha baskıcı olduğunu 
anımsatan Güneş, otoriter davranıl-
mazsa okulda düzenin sağlanamaya-
cağı ve sorunlar çıkacağı düşünüldü-
ğünü de sözlerinde belirtti. Günümüz 
koşullarında ise, öğrencilerin daha 
özgür ve serbest olması gerektiği an-
layışının benimsendiğine dikkat çeken 
Prof. Güneş, “Bu düşünceyle okullarda 
öğrenciler serbest bırakıldı, eğitim ça-
lışmaları plânsız ve programsız yürü-
tülmeye başlandı. Öğretmen öğrenci 
arasında ilişkiler esnek ve kuralsız, 
öğretim süreci rastgele ve tesadüflere 
bırakıldı.” diye konuştu. Yeni eğitim 
disiplini olan ‘özgürlüğün’ de değer-
lendirmeler neticesinde olumlu sonuç 
doğurmadığının altını çizen Güneş, 

“Öğrencilere rehberlik etmeden, so-
rumluluk vermeden, sadece özgür-
lük vererek iyi düzeyde yetiştirmenin 
mümkün olmadığı anlaşıldı.” ifadeleri-
ni kullandı. 

EĞİTSEL OTORİTE ŞART
Şu anda ise eğitimde ‘eğitsel otori-

te’ kavramının ortaya atıldığını aktaran 
Güneş, eğitsel otoriteyi öğrencileri ye-
tiştirmede baskı uygulama, ceza ver-
me, yalnızlaştırma ve suçlama anlayı-
şından vazgeçilen bir kavram olarak 
tanımladı. Güneş, zor kullanmadan ve 
öğrenciyi etkileyerek zamanla değiş-
tiren bu eğitim modelinin becerilerde 
zorunlu olduğunu vurgularken eğitsel 
otoriterin nelere yol açtığını ve eğitsek 
otorite olmadan neler olabileceğini şu 
ifadeleri aktardı: “Öğretmenin sınıf 
ortamını düzenleme, ilke ve kurallar 
oluşturma, eğitim sürecini kontrol 
etme, öğrencileri yönlendirme süreç-
lerine katkı sağlar. Eğitsel otoritenin 
yokluğu ise tembellik, isteksizlik, öğ-
renmeye güdülenememe, amaçsızlık, 
yönelim bozukluğu olarak ortaya çıkar. 
Eğitsel otorite olumlu yol gösterici, 
açıklayıcı, araştırıcı, sorgulayıcı, sorun 
çözücü, eğitim yöntem ve tekniklerine 

dayalı eğitsel bir ilişkidir. Akademik 
başarının anahtarıdır. Öğrencileri öğ-
renmeye güdüler, özgüven kazandırır 
ve geleceğine yön verir.” 
KARŞILIKLI SAYGI, OTORİTEYİ ARTIRIR

Eğitsel otoriterinin 4 temel özelliği 
bünyesinde barındırdığını aktaran Gü-
neş, bu disiplinin öğrencide; güvenli 
bir etkileme, etkileyerek öğrenmeye 
yönlendirme, öğrenme ve kendini 
geliştirme düzeyi artıkça sorumluluk 
üstlenme ve buna bağlı olarak zaman-
la değişme, mantık sınırları içerisinde 
hareket etme becerilerini kazandırdı-
ğını ifade etti. Öğretmenlerin etkili bir 
otorite oluşturmak için dikkat etmesi 
gereken birtakım davranışların bulun-
duğunu söyleyen Firdevs Güneş, ilk 
olarak öğrencilere rehberlik ederek iyi 
bir iletişim kurulması gerektiğini söy-
ledi. Bu kapsamda öğrencinin olumlu 
yönlendirilmesi gerektiğini aktaran 
Güneş, karşılıklı saygı duyulması ge-
rektiğinin de altını çizdi. Bu noktada 
karşılıklı saygı duyulması gerektiğini 
belirten Güneş, öğrencinin küçüm-
senmesi halinde bu saygının ortadan 
kalkacağını ve eğitsel otoritenin kuru-
lamayacağını anımsattı. 

‘ÖĞRETMEN, ÖĞRENCİSİYLE 
ARKADAŞ OLMAMALI’

Öğretmenin, konumu gereği 
öğrencisiyle arkadaş olamayacağını 
belirten Güneş, arkadaşlık ilişkisinde 
beklentilerin daha farklı olacağına da 
işaret ederek, bu durumun otoriteyi 
sarsacağını vurguladı. Bu kapsamda 
öğretmenlerin ‘arkadaşça’ yaptığı bazı 
davranışları doğru bulmadığını ifade 
eden Güneş, “Öğrencilerine sevgi ve 
saygı duyabilir, ancak belirli sınırlar 
içinde iletişim kurmalıdır. Eğer öğret-
men ve öğrenci arkadaş olursa öğren-

cinin beklentileri değişir. Dersi çalış-
madan geçme, yüksek not alma, ödevi 
yapmama gibi. Bu durum giderek sı-
nıfa yayılır, öğretmenin eğitsel otoritesi 
sarsılmaya başlar ve öğrencileri öğren-
meye yönlendirmesi zorlaşır. Öğret-
men sosyal medyada öğrencilerden 
gelen arkadaşlık davetlerini kabul et-
memelidir. Müze, sergi, gezi, gözlem, 
sanat faaliyetleri gibi eğitsel amaçlı 
buluşmalar olabilir. Bunun için okul ve 
ailelerden izin alınmalı, kısa süreli ve 
yılda birkaç kez olacak şekilde planlan-
malıdır. Ancak eğitim amaçlı olmayan 
ve sık yapılan buluşmalar eğitsel ilişki-
leri zedeler.” şeklinde bilgi verdi. 

İŞBİRLİĞİ YAPILMALI
Prof. Güneş, eğitimde ailelere de 

büyük görev düştüğünü anımsatırken 
ailelerin öğretmenle sıkı bir ilişki ve ile-
tişim içinde olması gerektiğine vurgu 
yaptı. Ailelerin, öğretmen ve öğrenci 
arasındaki ilişkinin eğitsel olup olma-
dığı konusunda da sorgulama yapması 
gerektiğini söyleyen Güneş, “Aileler 
öğretmenle sık iletişim kurmalı ve iş 
birliği yapmalıdır. İşbirliğinin amacı, 
öğrencinin gelişimi, öğrenme güçlük-
leri, okulla ilgili sorunları hakkında gö-
rüşleri paylaşmak ve sorunlara çözüm 
önerileri getirmektir. Aileler öğretmen 
ve öğrenci ilişkilerini izlenmeli, eğitsel 
olup olmadığı sorgulamalıdır. Öğren-
cinin katıldığı etkinliklerin eğitsel ni-
teliğini ve izin alınma durumu kontrol 
etmelidir. Okulda her şeyin yolunda 
gittiğinden emin olmak için akşamları 
öğrenciden birkaç kelime ile gününü 
anlatmasını istemelidir. Bu durum öğ-
renciyle iletişimi ve okulda yaşadıkları 
sorunları saptamayı kolaylaştırır.” ifa-
delerini kullandı. 
n HACER CEYLAN

Geçmişte baskıcı bir eğitim disiplininin uygulandığı okullarda artık özgür bir eğitim anlayışı hâkim. Her ikisinin de 
yanlış olduğuna dikkat çeken Prof. Dr. Güneş, verimli eğitim için eğitsel otoritenin uygulanması gerektiğini belirtti

Otorite ‘eğitsel’ olmalı!

Türkiye Gençlik Vakfı (TÜ-
GVA) Konya 4. Olağan İl Genel 
Kurulu, geniş bir katılımla ger-
çekleşti. İl Temsilcisi olan Enes 
Halil Erdal, Konya 4. İl Olağan İl 
Genel Kurulu'nda göreve devam 
ediyor. Taş Bina Kültür Sanat’ta 
gerçekleştirilen Genel Kuru-
la, Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, AK 
Parti Konya Milletvekilleri Sel-
man Özboyacı, Mustafa Hakan 
Özer ve Mehmet Baykan, 26. 
ve 27. Dönem AK Parti Konya 
Milletvekili Ahmet Sorgun, TÜ-
GVA Genel Başkan Yardımcıları 
M. Burak Sarman ve Bahadır 
Yılmaz, TİMAV Genel Başka-
nı Sami Bayrakçı, İl Milli Eğitim 
Müdürü Murat Yiğit, Eğitime 
Destek Platformu Başkanı Önce-
ki Dönem İl Müftüsü Ahmet Po-
çanoğlu, Mimarlar Odası Önceki 
Dönem Başkanı Armağan Güleç 
Korumaz, TÜGVA Üyeleri, STK 
temsilcileri ve çok sayıda davetli 
katıldı.

YENİ YÖNETİM TANITILDI
Genel kurulda konuşan pro-

tokol üyeleri, göreve devam eden 
İl Temsilcisi Enes Halil Erdal ve 
yönetimine başarılar diledi. Va-
kıf bünyesinde tüm birimlerin 
gerçekleştirdiği faaliyetlerin su-
nulduğu Genel Kurul’da yeni 
yönetim kurulu tanıtıldı. Yeni dö-
nemde TÜGVA Konya İl Temsil-
cisi olarak devam eden Enes Halil 
Erdal yaptığı konuşmada, TÜG-
VA'nın misyonunu en iyi şekilde 
yerine getireceklerini dile getirdi.  
Erdal, “Omuz omuza, el birliğiyle 
çalışarak, TÜGVA'nın misyonunu 
en iyi şekilde yerine getireceğiz. 
Hep beraber daha iyilerini ba-
şarmak için çalışacağız. Kıymetli 
gençler, çıktığımız bu yolda kar-
şılığını yalnızca Allah’tan bekle-
yerek çevremizi, bütün insanlığı 
ancak Allah’a kul olmaya davet 
edelim. Bu süre zarfında yaptığı-
mız bu amelleri ancak onun rıza-
sını kazanmak ümidiyle yapalım. 
Genel kurulumuz hayırlara vesi-
le olsun. Hepinizi Allah’a emanet 
ediyor, saygıyla selamlıyorum.” 
diyerek sözlerini noktaladı.
 n HABER MERKEZİ

Erdal: Omuz omuza 
birlikte çalışacağız

Prof. Dr. Firdevs Güneş

Abdullah Altınok



 VASIFSIZ

IŞ ARAYANLA IŞVEREN ARASINDAKI KÖPRÜ

BILGI IŞLEM UZMANI

KAYNAK USTASI

IŞ TANIMI
ÇUVAL İMALATINDA DOKUMA / BASKI / KONFEKSİYON 

BÖLÜMLERİNDE ÇALIŞACAK 45 YAŞINI GEÇMEMİŞ 
VASIFLI/VASIFSIZ BAY/BAYAN PERSONELER 

ALINACAKTIR.
ASGARİ ÜCRET + MESAİ

400 TL DEVAM PRİMİ + PERFORMANS PRİMİ
BAŞVURULAR 3. ORGANİZE SANAYİNDE BULUNAN 

FABRİKAMIZDA YÜZ YÜZE YAPILACAKTIR.

IŞ TANIMI
Konya da 12 ay açık 5 yıldızlı otelimiz Otelcilik sektöründe konyada 

ikamet eden en az 3 yıl deneyimli, 35 yaşını aşmamış, Web ve Sosyal 
medya araçları hakkında bilgi sahibi, Görünüşüne ve giyimine özen 

gösteren, insan ilişkileri kuvvetli, diksiyonu düzgün, Uzun yıllar kadrolu 
olarak çalışmayı düşünen-Oluşabilecek problemlerin öngörülmesi, 

giderilmesi, bakım ve onarımının yapılması ve takibini yapabilecek, - 
Teknik sorunları giderebilecek, - Ekip çalışmasına uygun, iletişim becerileri 

yüksek, - Cihazların Kurulum, Tamir Bakım, Arıza Tespitini Yapabilecek,

IŞ TANIMI
GAZALTI KAYNAGI YAPABİLEN ÇALIŞMA ARKADAŞLARI 

ARIYORUZ.

MÜRACAAT ŞARTLARI
Kadın, Yaş Aralığı: 18 - 45, Öğrenim Durumu: İlkokul, Ortaokul, 

Lise, Askerlik Durumu: Yapıldı, Muaf, Deneyim: Deneyimsiz

MÜRACAAT ŞARTLARI
 Erkek/Kadın, Yaş Aralığı: 25 - 35, Öğrenim Durumu: 

Üniversite,Askerlik Durumu: Yapıldı 
Deneyim: 3 - 4 Yıl

MÜRACAAT ŞARTLARI
  Erkek, Yaş Aralığı: 16 - 50, Öğrenim Durumu: İlkokul, 

Ortaokul, Lise, Meslek Yüksek Okulu, Üniversite, Askerlik 
Durumu: Yapıldı, Yapılmadı, Muaf, Tecilli, Deneyim: 1 - 2 Yıl

RESEPSIYON GÖREVLISI 
(ÖN BÜRO ELEMANI)

IŞ TANIMI
Somuncu Grup iştiraklerinden Paşapark Otelleri bünyesinde 
görevlendirilmek üzere aşağıdaki şekilde Erkek Resepsiyon 

Görevlisi arayışımız bulunmaktadır;
Misafirlerin otelcilik standartlarına uygun olarak karşılanması ve 
uğurlanması, Ön kasa işlemlerini yapabilecek, faturalandırma 
süreçlerini yönetebilecek,Güler yüzlü hizmet ve pozitif tavır ve 

tutum sergileyebilecek,Tercihen İngilizce bilen,
Tercihen Elektra programını kullanabilen,Vardiyalı çalışabilecek, 

( Gece Dahil )Temsil kabiliyeti güçlü,

MÜRACAAT ŞARTLARI
 Erkek, Yaş Aralığı: 22 - 32, Öğrenim Durumu: Meslek Yüksek Oku-

lu, Üniversite, Askerlik Durumu: Yapıldı, Deneyim: Deneyimsiz

MAĞAZA GÖREVLISI
IŞ TANIMI

GENEL NİTELİKLER VE İŞ TANIMI Market sektöründe 
tecrübesi olan, Yoğun iş temposuna uyum sağlayabilecek, 

Ürün bilgisi olan, Ürün takip,teşhir ve satışını yapacak, 
Sorumluluk sahibi disiplinli, Temiz,titiz ve beceri sahibi, 

Diksiyonu düzgün, Güleryüzlü ve iletişimi kuvvetli, 
Öğrenmeye istekli, Dış görünümüne ve kişisel bakımına 

özen gösteren, Reyon elemanları alınacaktır.
MÜRACAAT ŞARTLARI

Erkek/Kadın, Yaş Aralığı: 18 - 45, Öğrenim Durumu: Lise 
Askerlik Durumu: Yapıldı, Deneyim: Deneyimsiz

CNC OPERATÖRÜ
IŞ TANIMI

OTOMOTİV SEKTÖRÜNDE;

YEDEK PARÇA İMALATI YAPAN FİRMAMIZDA İSTİHDAM 
EDİLMEK ÜZERE PERSONEL ALIMI YAPILACAKTIR.

ŞARTLAR

TERCİHEN MESLEK LİSESİ MEZUNU VEYA MESLEKİ 
YETERLİLİK BELGESİ OLAN

FANUK VB. KONTROL SİSTEMLERİNE HAKİM, EL İLE BASİT 
PROGRAMLAR YAZABİLEN

İŞ PARÇASI VE TAKIM SIFIRLAMASINA HAKİM

TEKNİK RESİM OKUMASINI VE YORUMLAMASINI BİLEN

KUMPAS, MİKROMETRE, KOMPRATÖR GİBİ ÖLÇÜM 
EKİPMANLARINI İYİ DERECE KULLANABİLEN

KENDİNİ GELİŞTİRMEYE VE YÜKSEK KALİTE 
STANDARTLARINDA ÇALIŞMAYA İSTEKLİ

(ERKEK ADAYLAR İÇİN) - ASKERLİK HİZMETİNİ TAMAMLAMIŞ

→ 16.000 TL MAAŞ

YAN HAKLAR

KIDEM FARKI

TAM ÇALIŞMA FARKI

SEZON ÜCRETİ

GÖRÜŞMELER YÜZ YÜZE YAPILACAKTIR.

MÜRACAAT ŞARTLARI
Erkek/Kadın, Yaş Aralığı: 18 - 40, Öğrenim Durumu: Okur Yazar De-
ğil, İlkokul, Ortaokul, Lise, Meslek Yüksek Okulu, Üniversite, Askerlik 

Durumu: Yapıldı, Muaf, Tecilli ,Deneyim: Deneyimsiz

ELEKTRIK ELEKTRONIK 
TEKNISYENI

IŞ TANIMI
Plastik Poşet Üretimi Yapan İşletmemizde Elektrik 

Elektronik Bakım Teknisyeni Olarak Görev Yapacak Takım 
Arkadaşı Arıyoruz.

MÜRACAAT ŞARTLARI
Cinsiyet: Erkek, Yaş Aralığı: 25 - 45, Öğrenim Durumu: 
Lise, Meslek Yüksek Okulu, Askerlik Durumu: Yapıldı 

Deneyim: 1 - 2 Yıl

 PAKETLEME ELEMANI
IŞ TANIMI

UN FABRİKASI ÜRETİM VE PAKETLEME BÖLÜMÜNDE 
ÇALIŞACAK VASIFSIZ ELEMAN.

ÇAY VE KAHVE SERVIS 
ELEMANI

CNC TEZGAH 
OPERATÖRÜ

IŞ TANIMI
Fabrikamızın idari binasında görevlendirmek üzere,

• Fabrikamızın temizlik işleri ile misafirlerimize çay/kahve 

servisi yapabilecek,

• Temizliğe önem veren, titiz, giyimine dikkat eden,

• Yoğun iş temposuna ayak uydurabilecek,

• 30-45 yaş aralığında kadın personel alınacaktır.

IŞ TANIMI
OTOMOTİV SEKTÖRÜNDE;

YEDEK PARÇA İMALATI YAPAN FİRMAMIZDA İSTİHDAM 
EDİLMEK ÜZERE PERSONEL ALIMI YAPILACAKTIR.

*ASKERLİK HİZMETİNİ TAMAMLAMIŞ,
*MESLEKİ YETERLİLİK BELGESİNE SAHİP (USTALIK-

KALFALIK)
*KUMPAS, MİKROMETRE, KOMPARATÖR GİBİ ÖLÇÜM 

EKİPMANLARINI İYİ DERECE KULLANABİLEN,

MÜRACAAT ŞARTLARI
Kadın, Yaş Aralığı: 30 - 45, Öğrenim Durumu: Ortaokul

 Askerlik Durumu: Muaf, Deneyim: 1 - 2 Yıl

MÜRACAAT ŞARTLARI
Erkek, Yaş Aralığı: 18 - 45, Öğrenim Durumu: Ortaokul 

Askerlik Durumu: Yapıldı, Deneyim: 1 - 2 Yıl

ÜRETIM ELEMANI
IŞ TANIMI

BATTANİYE ÜRETİMİ YAPAN İŞLETMEMİZDE DAİMİ GÜNDÜZ 
VE ÜÇLÜ VARDİYA SİSTEMİNDE ÇALIŞACAK BAY VE BAYAN 

VASIFLI VASIFLI PERSONELLER

BAŞVURU
İÇİN

BAŞVURU
İÇİN

BAŞVURU
İÇİN

BAŞVURU
İÇİN

BAŞVURU
İÇİN

BAŞVURU
İÇİN

BAŞVURU
İÇİN

kariyer.konya.bel.tr kariyer.konya.bel.tr

kariyer.konya.bel.tr kariyer.konya.bel.tr

kariyer.konya.bel.tr

kariyer.konya.bel.tr

kariyer.konya.bel.tr

MÜRACAAT ŞARTLARI
Erkek/Kadın, Yaş Aralığı: 20 - 40, Öğrenim Durumu: 

Ortaokul, Lise, Meslek Yüksek Okulu, Üniversite 
Askerlik Durumu: Yapıldı, Muaf, Deneyim: Deneyimsiz

MÜRACAAT ŞARTLARI
Erkek, Yaş Aralığı: 18 - 40, Öğrenim Durumu: Okur 
Yazar Değil, İlkokul, Ortaokul, Lise, Meslek Yüksek 

Okulu, Askerlik Durumu: Yapıldı, Yapılmadı, Muaf, Tecilli 
Deneyim: Deneyimsiz

kariyer.konya.bel.tr

BAŞVURU
İÇİN kariyer.konya.bel.tr

BAŞVURU
İÇİN kariyer.konya.bel.tr

BAŞVURU
İÇİN kariyer.konya.bel.tr

BAŞVURU
İÇİN kariyer.konya.bel.tr
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FİRMAMIZ BÜNYESİNDE ÇALIŞ-
TIRILMAK ÜZERE İŞ ARKADAŞ-

LARI ARIYORUZ;
* YABANCI İSTİHDAMI İÇİN ÇA-

LIŞMA İZNİ OLANLAR
* MAKİNE MÜHENDİSİ

* METALURJİ MÜHENDİSİ
* ENDÜSTRİ MÜHENDİSİ

* KALIPÇI
* KALIPÇI YARDIMCILARI

* FLEX TAŞLAMALACILARI
* MAÇACI

* VASIFSIZ VE YETİŞTİRİLMEK 
ÜZERE ELEMANLAR  

   MÜRACATLAR ŞAHSEN İŞYERİ-
NE YAPILACAKTIR.

   3. ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ 
4.SOKAK NO:5 SELÇUKLU/KONYA

   TEL:0332 342 10 70 Pbx
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Abdullah Çimen Özfatihler 
Vinç Mak. San. ve Tic. Ltd. Şti.’nde

VİNÇ SEKTÖRÜNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

- KAYNAKÇI
- UNİVERSAL TORNACI
- CNC OPERATÖRLERİ

- VİNÇ MONTAJCISI
TERCİHEN KALFALAR,UZUN 
HARMANLAR,AYMANAS VE 

DEMİRKIRAN PETROL CİVARINDA 
OTURANLAR

(YÜKSEKTE ÇALIŞABİLEN
SEYAHAT ENGELİ OLMAYAN)

Askerlik engeli olmayanların müracaatları şahsen yapılacaktır
Adres: 4. O.S.B. 404 nolu Sk. No: 2  Selçuklu/KONYA

TEL: 444 75 92

YETİŞTİRİLMEK ÜZERE 
ELEMANLAR ALINACAKTIR

BAŞVURULARIN
271 32 43 - 44 NOLU
TELEFONA YAPILMASI 

GEREKMEKTEDİR

ARANIYOR

UN FABRİKAMIZDA
ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

•  
•  

VASIFSIZ ELEMANLAR
YÜKLEME ELEMANLARI

ZAYİ
Geçici koruma kimliğim kaybolmuştur, 

hükümsüzdür.
Yabancı Kimlik NO: 99482961008

Vefa Raj

 Necmettin Erbakan Üniver-
sitesi (NEÜ) Rektörü Prof. Dr. 
Cem Zorlu’nun babası Süleyman 
Zorlu 92 yaşında vefat etti. Mer-
hum Süleyman Zorlu’nun cena-
zesi ikindi namazına müteakip  
Hacıveyis  Camii’nde kılınan ce-
naze namazının ardından Üçler 
Mezarlığı’na defnedildi.  Zorlu 
ailesini avı günlerinde Vali  Vah-
dettin Özkan, Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, AK Parti Konya Milletve-
killeri Tahir Akyürek, Mehmet 
Baykan, Mustafa Hakan Özer, 
Selman Özboyacı, CHP Konya 
Milletvekili Barış Bektaş, 26. 
Türkiye Büyük Millet Meclisi 
Başkanı İsmet Yılmaz, Çalışma 

ve Sosyal Güvenlik  Bakan Yar-
dımcısı   Faruk Özçelik, Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekya-
tırmacı, Karatay Belediye Başka-
nı Hasan Kılca, Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş, İl Kültür 
ve Turizm Müdürü Abdüssetar 
Yarar ile Zorlu ailesinin sevenle-
ri ve yakınları yalnız bırakmadı. 
Merhum Süleyman Zorlu’nun 
cenaze namazını Rektör Prof. 
Dr. Cem Zorlu kıldırdı. Merhum 
Hacı Süleyman Zorlu 4 çocuk 
babasıydı. Konya Yenigün Gaze-
tesi olarak merhum Süleyman 
Zorlu 4 çocuk babasıydı. Konya 
Yenigün Gazetesi olarak Mer-
hum Süleyman Zorlu’ya Yüce 
Allah’tan rahmet yakınlarına ve 

sevenlerine başsağlığı dileriz.  
‘BABAM HER İŞİNİ HER ZAMAN 

HAKKI İLE YAPMAYA 
GAYRET ETTİ’

Cenaze namazından babası-
nı anlatan NEÜ Rektörü Prof. Dr. 
Cem Zorlu, “Babam bize çok şey 
kazandırdı. Bizim jenerasyon çok 
şanslıydı. Bizim zamanımızda 
babalar çocuklarına dava bilinci, 
ümmet bilinci verdi, bizi de böy-
le yetiştirdi. 

O zamanda yetişen birçok 
insan dava bilinci ile yetişti. Ba-
bam her işini her zaman hakkı 
ile yapmaya gayret etti ve bu 
düstur ile yaşadı. Allah kendisi-
ne rahmet etsin” dedi.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Süleyman Zorlu dualarla defnedildi

2023-2024 eğitim-öğretim 
yılında açılışı gerçekleştirilen 
Selçuklu Analiz Koleji, gelecek 
nesillere faydalı birer birey yetiş-
tirmek üzere öğrencilere kapıla-
rını açtı. Açılışa AK Parti Konya 
İl Başkanı Hasan Angı da katıldı. 
Açılış konuşmasını yapan Analiz 
Eğitim Kurumu Müdürü Musta-
fa Özsan ise, Analiz ailesi olarak 
birçok başarıya imza attıklarını 
ifade ederek bu başarıda yöne-
tim kurulundaki arkadaşlarına, 
birlikte çalışma arkadaşlığı yap-
tıkları öğretmenlere, çizdikleri 
yoldan giden değerli öğrencilere 
ve velilere şükranlarını sundu.

“BAŞARACAĞIZ”
Özsan, başarı üstüne başarı 

kazanmak istediklerini vurgula-
yarak, “Kadromuz mükemmel. 
Çeyrek asırdır Konya özel sek-
törüne imza atmış başarılı bir 
kimya öğretmeni Derya Emre, 
Konya’da adını çok duyduğu-
muz eğitim koçu ve geçen sene 
Türkiye derecesi çıkartan Beyza 
Bandırma Kelek, hızlı okuma 
teknikleriyle Türkiye’nin marka-
sı Konya’nın onuru olan Bayram 

Güneş ve yılların okul müdürü, 
eğitimci, öğretmenlerin öğret-
meni Mustafa Sayar da burada 
bizim aramıza katıldı. Tamamen 
eğitimci bir kadroya sahibiz. İn-
şallah bu okuldan büyük profe-
sörlerin çıkmasını, büyük Türki-
ye idealindeki gençlerin burada 
yetişmesini istiyoruz. Buna ina-
nıyoruz. Başaracağız, başaraca-
ğız, başaracağız!” dedi. 
''VATANA VE MİLLETE FAYDALI 

BİREYLER YETİŞECEK''
Analiz Koleji Kurucuların-

dan Beyza Bandırma Kelek ise 
şunları söyledi, “Mustafa Ke-
mal Atatürk'ün, ‘Eğitimdir ki; 
bir milleti ya özgür, bağımsız, 
şanlı bir topluluk halinde yaşa-
tır ya da esaret ve sefalete terk 
eder’ sözünü birkaç örnekle 
açıklamak isterim. İstiklal Har-
bi’nin en çetin zamanları Türk 
ulusunun ateşten gömlek giy-
diği tarihlerde Birinci ve İkinci 
İnönü zaferi derken bir yenilgi 
derinden sarstı. O yenilginin adı 
Kütahya-Eskişehir savaşlarıydı. 
Fakat bu madalyonun sadece 
görünen yüzüydü. Çünkü cep-

helerde oluk oluk kanla kaybe-
dilen canların üzüntüleri dahi 
yenilgi çanlarına izin vermemiş-
tir. Daha bağımsızlığın geleceği 
belli değilken bizler bu ülkede 
eğitim kongresi yaptık. Dün-
ya’nın hangi yerinde görülmüş-
tür daha bir ülkenin akıbeti bile 
belli değilken eğitim denildiği? 9 
Eylül 1922'de ise Büyük Taarruz 
ile Yunanlılar denize dökülürken 
Mustafa Kemal'den bir demeç 
almak için gelen gazetecinin so-
rusu duraklatıyor bizleri. “Evet 
Mustafa Kemal şimdi ne olmak 
istiyorsunuz” diyor gazeteci. 
Mustafa Kemal ise “eğitim baka-
nı olmak istiyorum” der. Hiçbir 
şey ortada yokken yine de eği-
tim diyen, her şey olabilecekken 
yine de eğitim diyen bir liderden 
bahsediyorum sizlere. Burada, 
Analiz Kolejinde ise, vatanına ve 
milletine faydalı, manevi değer-
lerinden ödün vermeyen birey-
ler yetiştireceğimizden kuşku-
nuz olmasın. Öğrenciler idealist 
kadromuza emanettir. Analiz 
ailesi olarak heyecanlıyız, karar-
lıyız.” n TUBA KAYA

Analiz ailesi olarak tamamen eğitimci bir kadroya sahip olduklarını belirten Analiz Eğitim Kurumu Mü-
dürü Mustafa Özsan, büyük Türkiye idealindeki gençlerin bu kolejde yetişmelerini istediğini dile getirdi

Analiz Koleji kapılarını açtı 

 Süleyman Zorlu 
Hakk’a yürümüştür. 

Merhuma Allah’tan rahmet, ailesi ve yakınlarına

Sabr-ı Cemil niyaz ederiz.

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ

Necmettin Erbakan Üniversitesi (NEÜ) Rektörü Prof. Dr. 

Cem Zorlu’nun babası 
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Binlerce hafızın yetişmesine 
vesile olan ve uzun yıllar Çum-
ra Ulu Cami'de imamlık yapan 
Ali rıza Güler (gözlüklü) hocayı 
öğrencileri ve sevenleri Kon-
ya Yenigün Gazetesine anlattı. 
Merhum Ali Rıza Güler’in öm-
rünü Kuran’a ve Kuran eğitimi-
ne adadığını ifade eden seven-
leri Merhum Ali Rıza Güler’in 
öğrencileri üzerinde iz bıraktı-
ğını ifade ettiler. 
‘ÖMRÜNÜ KURAN’A VE KURAN 

EĞİTİMİNE ADADI’
Gazeteci- Yazar Sedat Ulu-

pınarlı da merhum Ali Rıza Gü-
ler’in Kuran’dan bir an olsun 
ayrılmadığına dikkat çekerek, 
“Çumra Merkez Ulu Camiinde 
yaklaşık 25 yıl imam hatip ola-
rak görev yapan Ali rıza hoca 
gerek sesi, sedası, ilmi ve hi-
tabeti ile olsun gerekse sosyal 
yönü, edebi ve ağırbaşlı kimli-
ğiyle olsun halkın sevgisini ka-
zanmış ve gönüllerde yer etmiş 
bir hoca efendidir. Allah ken-
disine kuran ve ilimle meşgul 
olacağı doksan yıldan ziyade 
bir ömür bahşetmiş kendisi de 
bu ömrü bu yolda çalışarak Al-
lah’a hediye etmiştir. 1932 yı-
lında Bozkır ilçesine bağlı Sop-
ran Köyünde Hasan Güler’in 
oğlu olarak dünyaya gelen Ali 
rıza Güler İlkokulu köyünde 
okumuş ve çocukluk yılların-
da ailesine bağ bahçe işlerinde 
yardımcı olmuştur. İlkokuldan 
sonra Bozkıra bağlı Ahırlı Kö-
yüne giden Ali rıza Güler bura-
da Kur’an ve fıkıh bilgisi eğitimi 
aldı. Ortaokuldan sonra Bozkır 
ilçesi Sazlı kasabasından ve 
eski Çumra Müftülerinden olan 
Mustafa Ünver ile birlikte İs-
tanbul’a Nuru Osmaniye’ye git-
tiler. Burada bir müddet eğitim 
aldıktan sonra kendisini eğiten 
hocalarından olan Hasan Akkuş 
hoca efendinin ısrarı ve isteği 
üzerine Nuru Osmaniye’de belli 
bir dönem görev yaptı. Asker-
lik dönüşü eşi Saniye Hanım 
ile evlilik hayatına başlayan Ali 
rıza Güler 1957 yılında Çumra 
Çarşı Camiine İmam Hatip ola-
rak atanır. 

O dönemlerde Çumra Ulu 
Camiinin inşaatı başlamış ve 
bitirilmek üzeredir. Ali rıza 
hocanın sesinin ve hitabetinin 
eğitimli ve çok güzel olması ay-
rıca hoca efendinin hafız olma-
sı sebebiyle kendisi Ulu Cami 
cemaatinin özel isteği üzerine 
Ulu Camiye tayin edilir. 1958 
yılı sonlarında Ulu Camiye ta-
yin edilen Ali rıza hoca emekli 
oluncaya kadar burada görev 
yapmıştır. Bugüne kadar Çum-
ra’da görev yapan İmam Ha-
tiplerin içinde Ali rıza hocanın 
yeri ve önemi ayrıdır. Onun 
eğitimi, sesi, sedası, kıraati, 
hitabeti, hutbeleri, sosyal iliş-
kileri hep onu ön planda tut-
muştur. Çumra Merkez Ulu 
Camide İmam Hatip olarak gö-
rev yaptığı dönem içinde Mer-
kez Erkek Kur’an Kursunda da 
Kur’an hocalığı yapmış ve ha-
fızlar yetiştirmiştir. Çumra’da 
kesintisiz 25 yıl görev yapan 
Ali rıza Güler hoca kalın mer-
cekli bir gözlük taktığı için halk 
arasında “gözlüklü hoca” la-
kabıyla tanınmış ve kendisine 

halk arasında bu şekilde hitap 
edilmiştir.  Kendisi o muhteşem 
davudi sesiyle kur’an okuduğu 
zaman herkes durur ve kendisi-
ni dinlerdi. Hutbelerini ayrı bir 
edep ve ihtişamla okuyan Ali 
rıza Güler hocanın hutbelerini 
ve Kur’an kıraatini dinlemek, 
arkasında namaz kılmaz için in-
sanlar uzaklardan gelir camide 
toplanırlardı. 

Emekli olduktan sonra bir 
müddet Konya Selim Sultan 
Camiinde İmam Hatip olarak 
görev yapan Ali rıza Güler aynı 
dönemde Konya Merkez Fatih 
Kuran Kursunda hafız yetiştir-
miş ve yüzlerce gencin hafız 
olmasına, kuran ilke tanışıp ya-
şamasına vesile olmuştur. Daha 
sonraki dönemlerde evine çeki-
len Ali rıza hoca Kurandan bir 
an olsun ayrılmamış ve yaşı 
doksana yaklaşmasına rağmen 
hafızlığını muhafaza etmiştir. 
Kendisini vefatından iki yıl ka-
dar önce yaptığımız bir ziyaret-
te hafızlığının sağlam olduğunu 
ve iki-üç günde bir ezberden 
hatim yaptığını söylemişti. Öm-
rünü Kuran’a ve Kuran eğitimi-
ne adayan Ali rıza Güler Hoca 
Efendi Allahın kendisine ikram 
ettiği uzun ve bereketli ömrü-
nü 20 Temmuz 2023 günü ta-
mamlamış ve tedavi gördüğü 
hastanede Rabbine yani Refik-i 
A’la’ya kavuşmuştur. Mekânı 
cennet olsun”
‘EZANI KENDİ VAKTİNE ÖZGÜ VE 

MAKAMINDA OKURDU’
Merhum Ali Rıza Güler’in 

anlatan Çumra Belediyesi Eski 
Başkanı Nasır Ersöz, merhum 
Ali Rıza Güler’in okuduğu ezan-
ları unutmadığını ifade ederek, 
“Çumra’nın gözlüklü hocası, 
Çumralının çoğu hocamın ismi-
ni bilmez gözlüklü hoca olarak 
Çumra’dan geldi ve geçti. Ben 
gözlüklü hocada İslami kişi-
liğin, imanın ve bununla bir 
imamda olması gereken vakarı 
ve kişiliği gördüm. İmam hatip 
okuluna başladığım 1974 yılın-
da Ulu Camiinin minaresinden 
yükselen o muazzam ezanı ilk 
duyduğumda gözlüklü hocaya 
ayrı bir sevgi ve saygı içime 
doğdu. Kaldığım yurt camimin 
karşısında ki Kuran kursu idi 
o günkü sabah ezanını halen 
daha kulağımda hissediyorum. 
Hocam öyle güzel ezan okurdu 
ki her ezanı kendi vaktine özgü 
ve makamında okur ve en az 
7-8 dakika sürerdi. 

Cuma hutbelerini bizzat 
kendi hazırlar ve güncel ko-
nulara da değinerek tane tane 
okurdu. Dua kısımları uzun 
olurdu. Hele namazlardan son-
raki aşrı şerif tilavetleri ayrı bir 
huzur verirdi. Hocama Allah 
rahmetiyle muamele etsin me-
kanı cennet olsun inşallah” şek-
linde konuştu.
‘ÇUMRA’YA HİZMET ETMİŞ ÇOK 

DEĞERLİ BİR HAFIZ ALİM 
BİR HOCAMIZDI’

Çumra Belediye Başkanı 
Avukat Recep Candan da Mer-
hum Ali Rıza Güler’in Çum-
ra’ya hizmet etmiş çok değerli 
alim ve hafız olduğunu ifade 
ederek, “Çumra’mızda gözlük-
çü hoca olarak tanınan bilinen 
Ali Rıza hocamıza Cenab-ı Al-

lah'tan rahmet, kederli ailesine 
başsağlığı ve sabır diliyorum. 
Mekanı cennet olsun.  Gözlük-
lü hocamız Çumra’mıza 1950- 
1960’lı yıllarda başlayarak 
1980’e kadar Çumra’mızda hiz-
met etmiş çok değerli bir hafız 
alim bir hocamız. Binlerce ha-
fızın yetişmesine vesile olmuş 
Çumra’mızda Çarşı Camimiz 
ve Ulu Cami’nde İmam Hatip 
olarak görev yapmış, Davudi 
Sesi ile gerek okuduğu ezanla, 
salalarla okuyuşları ile cemaa-
timizin gönlünde taht kurmuş 
değerli bir hocamızdı. Çum-
ra’mızın gurur duyduğu, iftihar 
ettiği hocalarımızdan birisiydi” 
dedi.

‘KÜLTÜRLÜ VE NEZAKET 
SAHİBİ BİR İSİMDİ’

Fatih Erkek Kur'an Kursu'n-
dan yetişmiş olan merhum Ali 
Rıza Güler, kendini sürekli ge-
liştiren, kültürlü ve nezaketli 
bir isim olarak anılıyor. Öğren-
cilerinden Hüseyin Keleş, Gü-
ler Hoca'nın öğrencileriyle olan 
ilişkisinden şu sözlerle bahset-
ti: “Ali Rıza Güler Hocam, Çum-
ra'dan Konya'ya geldiğinde ha-
fızlığımı onun yanında devam 
ettirdim. Hafızlık sürecimde 
hocamın nezaketi ve bilgeliği 
her zaman yanımda oldu. Diğer 
hocalara karşı kibar bir tutumu 
vardı ve asla talebelerini azar-
lamazdı."
‘YETİŞMEMİZE CİDDİ KATKILAR 

SAĞLADI’
Öğrencilerden Zeki Bayındır 

da hocasının eğitim anlayışı-
na hayran kaldığını belirterek, 
“Hocamızın İstanbul'da yetiş-
miş olmasının ona kazandırmış 
olduğu özgün bir donanım ve 
birikim vardı. Okuma tarzının 
farklılığı, bizlerin yetişmemize 
ciddi katkı sağladı,” dedi.

‘BİZLERİ HAYATA HAZIRLADI’
Merhum hocanın bir başka 

öğrencisi Şakir Uçar ise şu söz-
lerle hocasının nazik ve kibar 
tavrını övdü: “Hocamızın İstan-
bul'da yetiştirilmiş olması bel-
liydi. Yetiştirdiği her öğrenciyi 
bir imam adayı gibi düşünerek, 

bizleri o şekilde yetiştirdi. Biz-
leri hayata hazırladı.”

‘UFKU GENİŞ BİR İNSANDI’
Mehmet Ali Kalay da Ali 

Rıza Güler’in büyük bir öğret-
men olduğuna vurgu yaptı: 
“Hocamız bizlere sadece hafız-
lık konusunda değil, iyi bir birey 
olarak yetişmemizde de büyük 
katkı sağladı. Bu samimi röpor-
taj, merhum Ali Rıza Güler'in 
ne denli etkili ve saygıdeğer bir 
hoca olduğunu gösteriyor. Öğ-
rencilerinin hayatları üzerinde 
bıraktığı iz, onun karakterinin 
ve eğitim anlayışının kalitesini 
yansıtmaktadır. Bir öğretme-
nin, öğrencileri üzerinde böy-
lesine olumlu bir etki yaratabil-
mesi, eğitim dünyası için paha 
biçilmez bir değer taşımaktadır. 
Allah rahmet eylesin, mekânı 
cennet olsun.”

‘ŞEFKAT VE MERHAMET 
DOLU BİR İSİMDİ’

İlahiyatçı Mehmet Vehbi 
Güler babasının şefkat ve mer-
hamet dolu bir insan olduğunu 
ifade ederek, “Rahmetli babam 
babalığının yanında hocalığı-
mı da yaptı. Babam 8 yaşında 
hafız olmuş. Babam hafızlığını 
Kuran-ı Kerim’in yasak olduğu 
dönemlerde zor şartlar altında 
ağırda ve dağa ağaç kesmeye 
çıkmak için çıktıklarında vere-
rek öğrenmiş. Dedem 11 yaşın-
da babamı İstanbul’a İstanbul 
Nuruosmaniye Camii eski ba-
şimamlarından, son devrin ta-
nınmış hâfız ve kıraat âlimi Ha-
san Akkuş’a götürmüş. Kuran-ı 
Kerim-i babamdan öğrendim. 
Babam şefkat dolu bir insandı.  
Babam için alın teri oldukça 
önemliydi.  

Bizlere boğazımızdan haram 
lokma geçirmeme konusunda 
hep öğütlerde bulunurdu. Şef-
katli ve merhametliydi. Kazan-
cını çocukları ile paylaşmayı 
severdi. Babam sevecendi. Sev-
diğini gösterildi. İlim öğrenen 
öğrenci ile büyüklere hürmet 
eden isimleri severdi” ifadeleri-
ni kullandı.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Binlerce hafızın yetişmesine vesile olan ve uzun yıllar Çumra Ulu Cami'de imamlık yapan Ali rıza Güler (gözlüklü) ho-
cayı öğrencileri ve sevenleri Konya Yenigün Gazetesine anlattı. Merhum Güler binlerce hafızın yetişmesine vesile oldu 

Binlerce hafızın yetişmesine vesile oldu

Hüseyin Keleş

Şakir Uçar

Mehmet Ali Kalay

Zeki Bayındır



AA'nın "su" konusundaki dos-
ya haberinin üçüncü bölümünde 
obruk oluşumunun nedenleri an-
latıldı, Konya Ovası başta olmak 
üzere Türkiye'deki obruk sayı-
larıyla ilgili bilgilere yer verildi. 
Prof. Dr. Fetullah Arık, yer altında 
zamanla çözünen kireç taşlarının 
boşluk oluşturması ve zeminin 
çökmesiyle oluşan obrukların sa-
yısının hızla artığını belirtti. Ob-
ruk oluşumunda kuraklık ve yer 
altı suyu kullanımın başlıca et-
kenler olduğunu ifade eden Arık, 
Konya Kapalı Havzası'nda yer altı 
ve yüzey suyunun yüzde 80'in-
den fazlasının tarımda kullanıldı-
ğını söyledi. Arık, havzada yılda 
2 milyar 450 milyon metreküp 
su kullanıldığını vurgulayarak, 
"Yılda ortalama 500 milyon met-
reküp su açığı veriyoruz. Bu du-
rumda yer altı sularımızda ciddi 
bir azalma söz konusu. Havzanın 
en önemli kaynağı yer altı suları. 
Bunun tek sebebi tarımsal sula-
ma değil, küresel iklim değişikli-
ği ve kuraklık da önemli bir et-
ken. İstenen yağışı da alamıyor. 
Havza, ülke ortalamasının yarısı 

kadar yağış alıyor." diye konuştu.
100 BİNDEN FAZLA KAÇAK KUYU 

VAR
Konya'da yer altı suyu kul-

lanımının 1970'li yıllarda baş-
ladığını belirten Arık, "Yer altı 
su kuyularının sayıları artıyor. 
Konya Kapalı Havzası'nda belge-
li şu anda 35 bin civarında kuyu 
mevcut. Bunun üç katından fazla 
da belgesiz, yani kaçak kuyu var. 
Bunun negatif sonuçlarından 
biri, su seviyesinin düşmesi ve 
suyun bulunamamasıdır. Bölge-
de obruk gibi olumsuz sonuçla-
rın ortaya çıkması da karşımıza 
çıkıyor. Yakın gelecekte eğer bu 
şekilde devam ederse kullanma 
suyu için bile sıkıntılar yaşayabi-
leceğimiz öngörülüyor." dedi.

KAYIT ALTINA ALINAN 600 
CİVARINDA OBRUK VAR

Arık, yer altı su seviyesinin 
yılda 2 metre daha düştüğünü 
dile getirerek, ileride çok ciddi su 
sıkıntısı çekilebileceğinin altını 
çizdi. Türkiye'de obruklarla ilgili 
çok sağlam bir envanter çalışma-
sının olmadığına dikkati çeken 
Arık, "Konya'da, AFAD'ın Afet 

Riski Araştırma Sistemi'nde kayıt 
altına alınan 600 civarında obruk 

var. Her geçen yıl oluşan obruk-
lar buraya kaydediliyor ancak 

bölgede obruğun habercisi ola-
bilecek ya da geçmişte oluşmuş, 
binlerce deformasyon ve oturma 
yapılar var." ifadelerini kullandı.

BİRÇOK İLİMİZDE DE OBRUK 
OLUŞUMLARINI GÖRÜYORUZ
Karaman, Aksaray, Niğde, 

Nevşehir, Eskişehir ve Anka-
ra'nın aralarında bulunduğu bir-
çok şehirde obruk oluşumları-
na rastlandığını kaydeden Arık, 
şöyle devam etti: "Konya'nın 
kuzeybatısındaki komşu Sakarya 
Havzası'nda obruklar artmaya 
başladı. Bunun yanı sıra ülkede 
karbonatlı kayaçların yanı sıra 
jips ve halit (kaya tuzu) gibi ka-
yaçların yaygın olduğu bölgeler-
de yine obruk oluşumlarının sa-
yıca çok arttığını görüyoruz. 

Sivas, Çankırı, Çorum, Yozgat 
bölgelerinde de bu jipsli seriler 
üzerinde de yüzlerce obruğun 
olduğunu biliyoruz. Ülkenin en 
doğusundan en batısına birçok 
ilimizde de obruk oluşumlarını 
görüyoruz. Batman, Siirt, Di-
yarbakır ve Erzurum ile batıda 
Manisa'ya kadar obruk oluşumla-
rının yaygınlaşmaya başladığını 

görüyoruz. Sivas civarında 450-
500 obruk var. Bunun yanı sıra 
Eskişehir'de 50-60 obruktan söz 
edebiliyoruz. Konya bölgesindeki 
kayıtlı 600 obruk var. Ülke gene-
linde her zaman görmeye alışık 
olduğumuz derin kuyu şeklinde-
ki obrukların sayısı binin üzerin-
de ancak bunun sağlıklı bir veri 
tabanı olduğunu söyleyemeyiz. 
Gelen bilgilerin derlemesiyle 
oluşturulmuştur."
YERALTI SU KULLANIMI YÜKSEK

Arık, Türkiye genelinde ob-
ruk oluşum nedenlerinin başında 
kuraklığın, Konya ve çevresinde-
ki illerde ise yer altı suyu kullanı-
mın öne çıktığını vurguladı. Kon-
ya Kapalı Havzası'nda obrukların 
çokluğu ve büyüklüğüyle ilgi 
çektiğini belirten Arık, "Obruklar 
bilimsel anlamda da ilgi görüyor, 
tehlike boyutuyla da dikkatleri 
üzerine çekiyor. Dünyada obruk 
konusunda araştırmalar yapan 
bilim insanlarından Prof. Dr. 
Francisco Gutierrez ile ekibi de-
ğerlendirmelerde bulunmak üze-
re Konya'ya gelecek." dedi.
n AA

Uzmanlar obrukların tehlikeli  bir durum oluşturduğunu ifade ediyor

12 11 EYLÜL 2023HABER

Konya Büyükşehir Beledi-
yesi KOSKİ Genel Müdürlüğü, 
Konya Numune Hastanesi’nde 
yaşanan günlük 20 metreküp su 
kaybı üzerine harekete geçerek, 
200 milimetre çapındaki iki bo-
ruya vana montajı yaptı. İleride 

tekrar su kaybı yaşanmasının 
önüne geçen KOSKİ, su ve kanal 
arıza durumlarında vatandaşla-
rın anlık olarak ALO 185’e bilgi 
vererek arızaların giderilmesi-
ne katkı sunabileceğini bildirdi. 
KOSKİ Genel Müdürlüğü, hiz-

met alanında bulunan yerleşim 
yerlerinde daha sağlıklı, kesinti-
siz ve sürdürülebilir su hizmeti 
ulaştırmak için çalışmalarını 
sürdürüyor. Bu kapsamda Konya 
Numune Hastanesi’nde günlük 
20 metreküp su kaybı yaşandı-

ğı bilgisi üzerine harekete ge-
çen KOSKİ Su Bakım ve Onarım 
ekipleri, gerekli müdahaleyi 
sağlayarak hastanenin soğutma 
ve ısıtma sistemlerinde kulla-
nılan 200 milimetre çapındaki 
çelik borulardaki arızayı tespit 

etti. Tekrar olası bir arızanın 
oluşmasını önlemek amacıyla 2 
adet 200 milimetre çapındaki 
çelik boruya vana montajı yapan 
KOSKİ ekipleri, ileriye dönük 
oluşması muhtemel su kayıp-
larının da önüne geçmiş oldu. 

KOSKİ Genel Müdürlüğü tara-
fından yapılan açıklamada, va-
tandaşların su ve kanal arıza du-
rumlarında ALO 185 üzerinden 
bilgi vererek arızanın önlenme-
sine katkı sunabileceği bildirildi.  
n HABER MERKEZİ

KOSKİ su kayıplarının önüne geçiyor

Konya Teknik Üniversitesi Obruk Araştırma ve Uygulama Merkezi Müdürü Prof. Dr. Fetullah Arık, ülke genelinde 
derin kuyu şeklindeki obrukların sayısının binin üzerinde olduğunu ifade ederek, bunun tehlikeli olduğuna işaret etti

Obruk sayısı artıyor!

06-09 Eylül 2023 tarihleri arasında 
Bursa'da düzenlenen 15. Robot Yarış-
ması'nda, Karatay BİLSEM ve Karatay 
Kılıçarslan BİST Mesleki ve Teknik Ana-
dolu Lisesi öğrencileri, farklı kategoriler-
de önemli dereceler elde etti. Mesleki ve 
Teknik Eğitim Genel Müdürlüğü tarafın-
dan düzenlenen robot yarışmasında ka-
tılımcılar; “Endüstriyel Robot Kol", "Çizgi 
İzleyen (Temel Seviye)", "Çizgi İzleyen 
(İleri Seviye)", "Hızlı Çizgi İzleyen", "İn-
sansız Hava Aracı (Mini Drone)", "Mini 
Sumo", "Tasarla-Çalıştır", "Yumurta Top-
lama (Caretta Caretta)", "Labirent Usta-
sı", "Tozkoparan Robot (Temel Seviye)", 
"Serbest Proje", "Temalı", "Su Altı Aracı 
(ROV)" ve "Otonom Araç" olmak üzere 
14 kategoride mücadele etti. 18 farklı 
ülkeden 12 bin 716 katılımcının 4 bin 
733 robot ile yer aldığı yarışmada, Kara-
tay BİLSEM  öğrencileri ve öğretmenleri 

büyük bir başarıya imza atarak Sualtı 
Aracı (ROV) kategorisinde “birincilik ve 
ikincilik”; Tozkoparan Robot kategori-
sinde “birincilik ve üçüncülük”; Çizgi 
İzleyen (Temel Seviye) kategorisinde 
“ikincilik ve üçüncülük” olmak üzere altı 
derece elde etti. Diğer yandan Karatay 
Kılıçarslan BIST Mesleki ve Teknik Ana-
dolu Lisesi altı kategoride yarışmalara 
katıldı. Okul adına yarışan K-TEK-Pars 

Robot Takımı, Hızlı çizgi izleyen Katego-
risi’nde 537 robot arasından  “üçüncü” 
olarak ilimizi gururlandırdı. "Cumhu-
riyet ve Teknoloji" temasıyla "Ahican 
Cumhuriyet'in izinde, teknolojinin pe-
şinde Bursa'da" sloganıyla düzenlenen 
yarışmada, dereceye giren öğretmenler 
ve öğrenciler Milli Eğitim Bakanlığı tara-
fından ödüllendirildi. 
n HABER MERKEZİ

Seydişehir Belediye Başkanı Meh-
met Tutal, oğlu Furkan Tutal'ı, Hatice 
Büşra ile evlendirdi. Millet Bahçesi Dü-
ğün Salonun'da Mehmet Tutal'ın kendi-
sinin kıydığı nikah törenine, genç çiftin 
nikah şahitliklerini AK Parti Konya mil-
letvekilleri Latif Selvi, Tahir Akyürek, Ziya 
Altunyaldız, Eski Orman Bakan Yardım-
cısı Harun Tüfekçi, Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Derebucak Belediye Başkanı Ahmet Kısa, 
Derbent Belediye Başkanı Hüseyin Ayten 
yaptı. Çiftelere evlilik cüzdanlarını veren 
Milletvekili Tahir Akyürek, evliliğin ve aile 
kavramının toplum içinde çok önemli bir 
yere sahip olduğunu söyledi. Oğlunun ni-
kahını kıyarken oldukça heyecanlı olduğu 
gözlenen Başkan Tutal'da, "Bu akşam bu-
rada iki gencin nikahını kıyacağız, ama iki 
gençten birisi insanın oğlu olursa bu duy-
gu bambaşka bir duygu oluyor. Şükürler 
olsun ki Cenap-ı Allah bu güzelliği bana 

da nasip etti. Onur verici bir olay. Gelinim 
ve oğluma bir ömür boyu mutluluk dili-
yorum." dedi. Düğün törenine AK Parti 
Konya milletvekilleri Latif Selvi, Tahir 
Akyürek, Ziya Altunyaldız, Eski Orman 
Bakanı Yardımcısı Harun Tüfekçi, Konya 
Vali Yardımcısı Aydın Erdoğan, Seydişe-
hir Cumhuriyet Başsavcısı Kadir Yalçın 
Özkubat, Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, Derebucak 

Belediye Başkanı Ahmet Kısa, Derbent 
Belediye Başkanı Hüseyin Ayten, Yalıhü-
yük Belediye Başkanı Hasan Koçer, Ahırlı 
Belediye Başkanı İsa Akgül, İlçe Jandar-
ma Komutanı Yüzbaşı Muhammed Yaşar 
Hançer, İlçe Emniyet Müdürü Cevdet 
Arıcı, kamu kurumlarının amirleri, bele-
diye meclis üyeleri, muhtarlar ile çok sa-
yıda davetli katıldı. 
n AA

Robot Yarışmasında Konya başarısı Başkan Tutal, oğlunun nikahını kıydı
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Küçük yaşlarda babasının teş-
vikiyle farklı sektörlerde iş hayatına 
başlayan Buse Ayşe Kayhan, bugün 
kendi şirketleri olan Hantaş Hidrolik 
Makine Sanayi Anonim Şirketi’n-
de, bulunduğu pozisyonun hakkını 
vermeye çalışıyor. Şirketin tek kadın 
yöneticisi olarak sanayi sektöründe 
çalışmanın neler hissettirdiğini ve 
sektörle ilgili düşüncelerini paylaşan 
Kayhan, ailesinin, özellikle dedesi Ab-
dullah Kayhan’ın kadına verdiği de-
ğer ve bakış açısı sayesinde sanayide 
çalışmaktan keyif aldığını ifade etti. 
Sektörde başarılı ve kendinden emin 
adımlarla ilerleyen Kayhan, “Kendi 
alanımda teknik bilgi ve liderlik bece-
rilerini kullanarak etkili bir şekilde ça-
lışmak, benim için büyük bir tatmin 
kaynağı oldu. Kadın olarak, zorluğun 
ve çeşitliliğin olduğu bu alanda var 
olarak hem kendi başarılarıma hem 
de diğer kadınların bu yolda ilerle-
mesine katkı sağlamaktan mutluluk 
duyuyorum.” şeklinde konuştu. 

Sizi kısaca tanıyabilir miyiz?
Tabii, ben Buse Ayşe Kayhan. 

27 yaşındayım ve Başkent Üniver-
sitesi Yönetim Bilişim Sistemleri 
bölümünden mezun oldum. Konya 
Hantaş Hidrolik Makine Sanayi Ano-
nim Şirketi’nde yönetici olarak görev 
yapıyorum. İş hayatım boyunca hem 
kendimi geliştirmeye hem de şirke-
timizin büyümesine katkı sağlamaya 
odaklanıyorum.

Şirketinizde bulunduğunuz gö-
revlerden bahseder misiniz? 

İş yerimde geçirdiğim süre bo-
yunca farklı görevlerde bulunarak 
işletmenin büyümesine katkı sağla-
maya çalıştım. Teknoloji ve yönetim 
becerilerimi bir araya getirerek şirke-
tin rekabetçi avantajını artırmak için 
çaba harcadım.

Şu anda yönetici pozisyonunda 
üretim süreçlerinin etkin yönetimi, 
takım liderliği ve operasyonel verim-
liliğin artırılması gibi sorumlulukla-
rım var. Aynı zamanda, teknolojik 
yenilikleri iş süreçlerimize entegre 
ederek verimliliği artırma ve kalite 
standartlarını yükseltme konusunda 
çalışmalar yürütüyorum.

İş hayatınıza kaç yaşında, nasıl 
başladınız?

Farklı bir iş ortamını öğrenmem 
için babam ilk olarak 16 yaşımda yaz 
aylarında serbest muhasebe firma-
sında muhasebe öğrenmek ve tecrü-
be edinmem için iş hayatına başlattı. 
Ardından kısa süreliğine lojistik fir-
masında operasyonel verimlilik, üre-
tim ve süreç geliştirme de görevler 
aldım. Şimdi ise kendi firmamızda bir 
buçuk yıldır çalışıyorum.

‘HAYALİM DEĞİLDİ ANCAK İŞİMİ 
SEVİYORUM’

İşiniz hayaliniz miydi; sektöre 
başlangıcınızın bir hikayesi var mı?

İşim, başlangıçta hayalim değildi, 
ancak babam ve kardeşimin yönlen-
dirmesiyle sektöre adım attım. Baba-
mın deneyimi ve kardeşimin destek-
leri, beni bu yolda ilerlemeye teşvik 
etti. Şu anki sektördeki konumum-
dan oldukça memnunum. Her ne 
kadar başlangıçta hayalim olmasa da, 
bu deneyim ve ailemin desteği saye-
sinde kendimi iş dünyasında başarılı 
bir konumda bulmanın mutluluğunu 

yaşıyorum.
İş dünyasına giriş yaptığınız dö-

nemlerde hangi zorlukları yaşadınız? 
Bu zorlukları aşmak için neler yap-
tınız?

İş dünyasına adım attığım dö-
nemlerde, bilgi ve tecrübe eksikliğim 
nedeniyle bazı zorluklar yaşadım. 
Fakat bu zorlukları aşmak için aile-
min ve çalışma arkadaşlarımın des-
teği büyük bir öneme sahipti. Aynı 
zamanda, sürekli öğrenmeye dayalı 
bir yaklaşım benimsemiştim. Zorluk-
larla başa çıkarken pozitif bir tutum 
ve istikrarlı bir çaba göstermek de 
önemliydi. Bu süreçte, her engel bir 
öğrenme fırsatına dönüşürken, adım 
adım gelişme kaydettiğimi fark ettim. 
Sabırla ve azimle çalışarak, başlan-
gıçtaki zorlukları aşmak için gerekli 
adımları attım. 

İş hayatına ilk adımımı attığım 
zaman ile şu an sektörümde göz-
lemlediğim değişimler, kariyerimdeki 
önemli dönemeçleri yansıtıyor. Baş-
langıçta, sektöre girişimde babam ve 
kardeşimin rehberliği ve destekleri 
büyük bir etkendi. Bu destek saye-
sinde, sektörün işleyişini anlamaya 
ve kendimi geliştirmeye odaklandım. 
Sektörün karmaşıklığını ve dinamik-
lerini daha yakından tanımak için 
çaba gösteriyordum. Teknolojik ye-
nilikler ve süreçlerin hızla değişmesi, 
beni sürekli öğrenmeye ve kendimi 
güncel tutmaya teşvik etti. Diğer bir 
gözlemim, sektördeki bu hızlı değişi-
min bana sürekli olarak yeni fırsatlar 
sunduğu ve kişisel büyümeme katkı 
sağladığıdır.

Bugün, o dönemde yaşadığım 
zorlukların beni daha güçlü bir pro-
fesyonel haline getirdiğinin bilincin-
deyim. Tecrübelerim ve edindiğim 
bilgilerle, iş dünyasındaki her türlü 
zorluğun üstesinden gelebileceğime 
inanıyorum. Bu süreç, kişisel gelişi-
mim ve kariyer yolculuğumun önem-
li bir parçası.
GLOBAL DÜNYADA ETİKİLİ İLETİŞİM!

Kendinizi geliştirmek için hangi 
faaliyetleri yürütüyorsunuz\yürüttü-
nüz?

Kendimi sürekli geliştirmenin, 
iş dünyasında ne kadar önemli ol-
duğunun farkındayım. Bu nedenle 
kariyerim boyunca birçok eğitim ve 
seminer çalışmasına katıldım ve ka-
tılmaya devam ediyorum. Teknik re-
sim ve makine imalatı gibi alanlarda 
aldığım eğitimler, işletmemizin üre-
tim süreçlerine daha derinlemesine 
hâkim olmamı sağladı. Pazarlama ve 
dış ticaret eğitimleri ise işletmenin 

rekabetçi olmasını ve yeni pazarlara 
açılmasını desteklememe yardımcı 
oldu. Aynı zamanda, yabancı dil eği-
timleri de global iş dünyasında daha 
etkin iletişim kurabilmem için önemli 
bir rol oynadı. 

Kendinizi iş dünyasında ve çalış-
ma prensibi olarak nasıl tarif edersi-
niz?

Ben kendimi iş dünyasında, tut-
kulu ve öğrenmeye açık bir profesyo-
nel olarak tanımlayabilirim. Çalışma 
prensibim, işimi en iyi şekilde yap-
maya odaklanmak ve her gün yeni 
şeyler öğrenerek kendimi geliştirmek 
üzerine kurulu.

İş hayatınızda gelecekle ilgili he-
defleriniz nelerdir? 

Öncelikle, şirketimizin global an-
lamda daha iyi tanınmasını sağlamak 
istiyoruz. Bu, hem mevcut müşteri-
lerimize daha iyi hizmet sunmamı-
zı hem de yeni pazarlara açılarak iş 
hacmimizi artırmamızı sağlayacak. 
Üretim hızımızı ve hacmimizi artı-
rarak, müşterilerimize daha hızlı ve 
kaliteli ürünler sunmayı amaçlıyoruz. 
Sektördeki pazar payımızı artırmak 
ve müşteri tatmin oranımızı yükselt-
mek, müşteri odaklı yaklaşımımızın 
bir sonucu olarak geliyor. Kaliteli 
ürünler ve müşteri memnuniyeti 
odaklı hizmet, uzun vadeli iş ilişkile-
ri oluşturmanın anahtarı. Bu konuda 
sürekli olarak kendimizi geliştirmeyi 
ve yenilikçi çözümler üretmeyi he-
defliyoruz. 
‘TEKNİK VE LİDERLİK ÖZELLİKLERİM, 

TATMİN KAYNAĞIM OLDU’
Kadın olarak sektörünüzde ba-

şarılı olmanın verdiği hazzı nasıl ta-
nımlarsınız?

Bunu kısaca açıklayacak olursam: 
Kadınların yapamayacakları hiçbir 
şeyin olmadığına olan inancımı, sa-
nayi sektörüne adım attıktan sonra 
daha da derinlemesine anladım. Bu 
inancımı daha da pekiştiren önemli 
bir figür, dedem Abdullah Kayhan 
oldu. Onun modern, yenilikçi ve ileri 
görüşlü yapısı, beni ve ailemi her za-
man destekledi. Kendi potansiyelimi-
zi keşfetmemiz ve geliştirmemiz için 
cesaretlendirdi.

Sektörde başarılı olmanın verdiği 
hazzı, benim için kadınların gücünün 
ve potansiyelinin farkına varmanın 
bir yansıması olarak görüyorum. 
Kendi alanımda hem teknik bilgi 
hem de liderlik becerilerini kullana-
rak etkili bir şekilde çalışmak, büyük 
bir tatmin kaynağı. Kadın olarak, zor-
luğun ve çeşitliliğin olduğu bu alanda 
var olarak hem kendi başarılarıma 

hem de diğer kadınların bu yolda iler-
lemesine katkı sağlamaktan mutlu-
luk duyuyorum.

İş dünyasında kadın- erkek ara-
sında koşulların eşit olduğunu düşü-
nüyor musunuz?

Babam ve annem, kadınların da 
çalışarak kendi ayaklarının üzerinde 
durması gerektiğini benimseyen bir 
ideolojiyi bana aşıladılar. Günümüz-
de, kadınların her alanda çalışabilme 
yeteneği ve hakkı kabul görmüş du-
rumda. Ancak, maalesef kadınlarla 
erkekler arasında çalışma koşulları-
nın tam anlamıyla eşit olduğunu söy-
lemek zor.

Ancak geleceğe dair umutlu bir 
bakış açısı taşıyorum. Toplumsal far-
kındalık ve eşitlik konularındaki artan 
bilinç, iş dünyasında da pozitif deği-
şikliklere yol açıyor. Her geçen gün 
daha fazla şirket, cinsiyet eşitliği ve 
çeşitlilik konusunda adımlar atıyor. 
Bu, ilerleyen zamanlarda kadınlar ve 
erkekler arasındaki çalışma koşulları-
nın daha da eşitleneceğini düşünüyo-
rum.
KADININ BAŞARISI TOPLUMUN GELİ-

ŞİMİNİ ETKİLER
Kadın her alanda var olmalı mı, 

bu konuda tepkiler aldınız mı?
Kesinlikle kadınların her alanda 

var olması gerektiğine dair hiçbir 
şüphem yok. Ancak, hala böyle bir 
konuda tepkiler alıyor olmamız ger-
çekten hayret verici. Kadınların ye-
tenekleri ve potansiyeli cinsiyetleri 
ile sınırlı değil ve bu gerçeği kabul 
etmekte güçlük çekenlerin varlığı 
oldukça üzücü. Kadınlar, yetenekleri 
ve istekleri doğrultusunda her alanda 
var olabilmeli ve bu durumun tartı-
şılmasının bile gereksiz olduğunu dü-
şünüyorum. Toplumsal cinsiyet eşitli-
ği, ancak her bireyin yeteneklerine ve 
çabalarına odaklandığımızda gerçek 
anlamını bulacaktır. Kadınların ba-
şarısı ve varlığı, sadece bireysel he-
defleri değil; toplumun gelişimini de 
destekler. Bu konuda hala tepki alıyor 
olmamız, maalesef cinsiyet eşitliği 
mücadelesinin ne kadar önemli oldu-
ğunu gösteriyor.

Kadınların bazı sektörlerde geri 
planda kalmalarının sebebi sizce ne-
ler?

Kadınların bazı sektörlerde geri 
planda kalmalarının temel sebepleri, 
toplumsal cinsiyet, ayrımcılık ve iş 
dünyasındaki geleneksel normlardan 
kaynaklanıyor. Toplumun genelinde 
hala yaygın olarak görülen kadın-er-
kek rolleri ve beklentileri, kadınların 
belirli sektörlerde daha az temsil edil-
melerine yol açtığını düşünüyorum.

Son olarak iş hayatının ve gün-
lük hayatın stresini atmak için neler 
yapıyorsunuz, hobileriniz neler?

İş hayatının getirdiği yoğunluk ve 
günlük hayatın stresini atabilmek için 
çeşitli aktivitelerle zaman geçirmeyi 
tercih ediyorum. Hafta içi iş çıkışla-
rında, işle ilgili kurs ve eğitimlere ka-
tılarak hem kendimi geliştirme fırsatı 
buluyor hem de farklı bir atmosferde 
zaman geçiriyorum. Bunların yanı 
sıra yürüyüş yapmak, kitap okumak, 
goblen işlemek ve sevdiğim insanlar-
la vakit geçirmekten çok keyif alırım.
Teşekkür ederiz. 
n HACER CEYLAN

Hantaş Hidrolik Makine Sanayi Anonim Şirketi’nin kadın yöneticisi Buse Ayşe Kayhan, iş hayatını anlatırken sanayide kadın olmanın kendisine hissettirdik-
lerini de aktardı. Kayhan, kadın başarısının toplum başarısını artırdığını ifade ederken, çalışma prensibinin ise kendini geliştirmeye dayalı olduğunu belirtti 

‘Çalışma prensibim, gelişime dayalı’

Hacer Ceylan
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Zirve Sürücü Kursu Yönetim 
Kurulu Başkanı Teyfik Dündar 
kızı Ayfer Zeynep Dündar’ı ev-
lendirmenin mutluluğunu yaşa-
dı. Hatice- Teyfik Dündar çiftinin 
kızı Ayfer Zeynep ile Ümmüha-

ni- Mehmet Özcan çiftinin oğlu 
Mehmet Ali Bera Konya Hotel’de 
düzenlenen nikah merasimi ile 
dünyaevine girdi. Genç çifti ve ai-
lelerini mutlu günlerinde AK Parti 
Konya Milletvekili ve MKYK Üyesi 

Tahir Akyürek, AK Parti Konya Mil-
letvekilleri Orhan Erdem, Latif Sel-
vi, Mustafa Hakan Özer, Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekya-
tırmacı, Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, Türk Kızılay Konya 

Şubesi Başkanı Hüseyin Üzülmez, 
Helvacızade Grubu Yönetim Kuru-
lu Başkanı Tahir Büyükhelvacıgil, 
ASKON Konya Şube Başkanı Atilla 
Sinaci yalnız bırakmadı. Genç çifti 
nikahını Selçuklu Belediye Başkanı 

Ahmet Pekyatırmacı kıydı.  Ayfer 
Zeynep ve Mehmet Ali misafirleri-
ni, Özel günler birlikte güzel. Da-
vetlisiniz “mesajı ile davet etti.

 Dündar ve Özcan misafirleri-
ni kapıda karşılayarak davetlilerin 

‘Hayırlı olsun’ dileklerini kabul 
etti. Konya Yenigün Gazetesi ola-
rak Ayfer Zeynep ve Mehmet Ali 
Özcan’a bir ömür mutluluklar di-
lerken, ailelerini de tebrik ederiz.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konya hafta sonunda 81 il ile 
birlikte oldukça anlamlı ve bü-
yük bir buluşmaya sahne oldu. 
Yeni eğitim-öğretim yılı öncesi 
Cihannüma’nın organizasyo-
nunda aileler sabah namazında 
bir araya geldi. Sultan Selim Ca-
mii’nde kadın-erkek, genç-yaşlı 
herkes ellerini semaya açarak 
insanlığın kurtuluşu, ülkemizin 
birlik, beraberlik ve selameti, 
çocuklarımızın ve gençlerimizin 
başarısı için dua etti. Türkiye’nin 
en önemli sivil toplum kuruluş-

larından Cihannüma Derneği, 
81 il ve 100’ün üzerinde ilçede 
anlamlı bir buluşma gerçekleş-
tirdi. Geleneksel hale getirilen 
‘Aileler Sabah Namazında Bulu-
şuyor’ programının Konya’daki 
adresi  Sultan Selim Camii oldu. 
Fetih Suresinin okunmasının ar-
dından tarihi camiyi dolduran 
Konyalılar omuz omuza saf tu-
tarak sabah namazını huşu için-
de eda etti. Namazın ardından 
eller semaya açılarak ülkemizin 
birlik, beraberlik ve selameti, 

aziz şehitlerimiz, gönül coğraf-
yamız, bütün dünyada yaşayan 
mağdur ve mazlumlar ile yeni 
eğitim-öğretim yılına başlaya-
cak olan geleceğimizin ümidi 
çocuklarımızın ve gençlerimizin 
başarıları için dua edildi.

‘GÖNÜLDEN KUCAKLAŞTIK’
Namazın ardından Mevlana 

Meydanında vatandaşlarla has-
bihal eden Cihannüma Derne-
ği Konya İl Temsilcisi Av. Ömer 
Faruk Seleş, her yıl geleneksel 
olarak düzenlenen programa bu 

yıl da katılımın oldukça yüksek 
olduğunu belirtti. Kuşaklar ara-
sındaki bağı sağlamlaştırmak, 
birlik, beraberlik ve kardeşlik 
duygularını daha da güçlendir-
mek amacıyla böyle bir organi-
zasyon düzenlediklerini belirten 
Seleş, "Oğullarımızla ve kızla-
rımızla Allah’ın evinin misafiri 
olduk. Konyalı kardeşlerimizle 
gönülden kucaklaşarak özlem 
giderdik. Okunan hatimlerin, 
gönülden yapılan duaların tüm 
belalara kalkan olmasını Rab-

bimizden diliyoruz. Yeni eğitim 
ve öğretim yılının hayırlı olma-
sını temenni ediyoruz. Camimizi 
dolduran tüm hemşehrilerimize 
çok teşekkür ediyorum. Soh-
betiyle gönlümüze hitap eden 
ve hatim duamızı yapan Konya 
emekli il müftümüz Ahmet Po-
çanoğlu hocamıza da şükranla-
rımı sunuyorum" diye konuştu. 
Namazın ardından Meram ve 
Karatay Belediyeleri tarafından 
vatandaşlara çeşitli ikramlarda 
bulunuldu. Cihannüma’nın bü-

yük buluşmasına Aziz Mahmut 
Hüdayi Vakfı, TÜGVA, Anado-
lu Gençlik Derneği, İHH, Me-
mur-Sen, ÖNDER, Yedi Hilal, 
Deniz Feneri, Diyanet Vakfı, 
Ensar Vakfı, ESAM, FEDAV, İlim 
Yayma Cemiyeti, İlim Yayma 
Vakfı, Medeniyet Derneği, Mehir 
Vakfı, MTTB, MÜSİAD, Sadaka-
taşı, Safa Vakfı, Sağlık ve Me-
deniyet Derneği, TGSP, UDEF, 
VEFADER, Yavuz Selim Vakfı ve 
Yeni Dünya Vakfı da destek ver-
di. n HABER MERKEZİ

Bilecik'in Söğüt ilçesinde 
742'nci Söğüt Ertuğrul Ga-
zi'yi Anma ve Yörük Şenlikleri 
yoğun katılım ile gerçekleşti.  
Düzenlenen şenliklere katılan 
Çumra Yörükler Derneği ile 
Çumra Havalisi Yörük Köyleri 
ve Yardımlaşma ve Dayanışma 
Derneği’ne Bilecik’te vatandaş-
lar tarafından yoğun ilgi gördü. 
Çumra Yörükler Derneği Baş-
kanı   Ertan Çakmak ve Çumra 
Yörükbeyi Veli Kılalı da Çum-
ralı yörükleri Bilecik’te yalnız 
bırakmadı.  Çumra Yörükbeyi 
Veli Kılalı, “Kökümüzü bu top-
raklara kenetleyen, bilgeliğiy-
le şanlı tarihimize yön veren 
Ertuğrul Gazi’yi ve aziz şühe-
dayı, 742. Söğüt Ertuğrul Ga-

zi'yi Anma ve Yörük Şenlikleri 
vesilesiyle hayırla ve rahmetle 
yâd ediyorum. Yörükbeyi olarak 
Çumralı yörüklerimizin yanında 
olmaktan memnum” ifadelerini 
kullandı. Çumra Yörükler Der-
neği Başkanı   Ertan Çakmak 
da kültürlerini her fırsatta ta-
nıtma imkanı bulduklarını ifade 
ederek “ Ertuğrul Gazi’yi Anma 
ve Yörük Şenlikleri vesilesiy-
le büyük tarihimizin temelini 
atan Ertuğrul Gazi’yi rahmetle 
ve minnetle anıyorum” dedi. 
Çumralı yörükler 742'nci Söğüt 
Ertuğrul Gazi'yi Anma ve Yö-
rük Şenliklerinde katılımcılara  
TORKU ürünleri ve Çumra ka-
vunu ikramında bulundu. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Zirve Sürücü Kursu Yönetim Kurulu Başkanı Teyfik Dündar kızı Ayfer Zeynep Dündar’ı evlendirmenin mutluluğunu yaşadı. Genç çifti 
ve ailelerini mutlu günlerinde sevenleri ve yakınları yalnız bırakmazken nikahlarını Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı kıydı 

Dündar ve Özcan aileleri akraba oldu

Çumra’lı yörüklere Bilecik’te yoğun ilgi 

Konya sabah namazında onbinlerbuluştu
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Konyaspor ve Başkanı Fatih Öz-
gökcen’le ilgili yazılarım belli bir kesi-
min, yani azınlığın hoşuna gitmese de, 
gerçekleri ya da Konyaspor’un perde 
arkasındaki yaşananları yazdığım veya 
ortaya çıkardığım için çoğunluğun des-
teğini alıyorum…

Sağolsunlar…
Mesele şu:
Fatih Özgökçen eleştirel yazılar nok-

tasında bana öyle paslar atıyor ki, gol 
atmamak mümkün değil…

Bilmediği konularda konuşmasa 
ya da yanındakilerle istişare etse, futbol 
konusundaki yetersizliği bu kadar açığa 
çıkmayacak…

Burada tek tek yazmam mümkün 
değil, çünkü o kadar çok ki, sayfalar 
yetmez…

Mesela en son olarak Ali Çamdalı 
konusunda “çam” devirdi, kimse farkı-
na varmadı…

Ben sadece güldüm…
Niye mi güldüm?
Bir tarafta, “davet etmeselerdi ne 

işim vardı Konyaspor’da” diyen bir baş-
kan, bir tarafta ise, “her ne kadar beni 
her hafta istifaya davet etseniz de mem-
nunuz. Konyaspor’a karşı bir sevgimiz 
var” diyen Fatih Özgökçen…

Böyle olunca da hangi Fatih Özgök-
çen’e inanalım?

Çok iyi bir Konyaspor taraftarı ol-
saydı, en azından Ali Çamdalı konusun-

da “gaf” yapmazdı…
“Ben Ali Çamdalı’yı tanımam”gibi 

bir laf edince, ister istemez insanın ka-
fası karışıyor…

Konyaspor taraftarı 10 yaşındaki bir 
çocuğa sorsanız Ali Çamdalı’nın kim ol-
duğunu “şakkadan” söyler…

“Türkiye Kupasını ve büyük kupayı 
kazanan Konyaspor’un takım kaptanı Ali 
Çamdalı” diye…  

Ancak ve ne yazık ki, Konyaspor’u 
çok sevdiğini söyleyen Fatih Özgökçen 
ise “Ben Ali Çamdalı’yı tanımıyorum” 
diyebiliyor…

Örneğin, “Ben Ali Çamdalı’yı birebir 
tanımıyorum, kendisiyle hiç karşılaş-
madım, selamlaşmadım, ama Kon-
yaspor’un bir futbolcusu olarak uzaktan 
da olsa tanıyorum, bu kulübe hizmet 
etmiş bir arkadaş” diyebilirdi…

Ama, diyemediğine göre, belli ki, 
Konyaspor’a çok uzak…

Başka bir deyişle de, Konyaspor 
noktasında samimi değil…

Dolayısıyla da, Fatih Özgökçen, 
Konyaspor’un kendisi için “amaç” değil, 
“araç” olduğunun altını çiziyor!

Hem de bizatihi kendisi tarafın-
dan…

Bir kişi de çıkıp itiraz etmiyor ya da 
sormuyor bu konuyu…

Herkes “bana dokunmayan yılan 
bin yaşasın” modunda.

x

KISSADAN HİSSE
"Vaktiyle Bursa’ da bir 

Müslüman, eski adı “Ya-
hudilik Yolağzı”, bugünkü 
adı Arap Şükrü olan mu-
hitte çeşme yaptırmış ve 
başına bir kitabe eklemiş:

“Her kula helâl, Müs-
lüman’a haram!..”

Bursa başkent, tabii 
Osmanlı karışmış, bu na-
sıl fitnedir diye…

Gitmişler kadıya şikâyete, adam 
yakalanıp yaka-paça huzûra getirilmiş. 
“Bu nasıl fitnedir, dîni İslâm, ahâlisi 
Müslüman olan koca devlette sen kalk, 
hayrattır, sebildir diye çeşme yap, ama 
suyunu Müslüman’a yasakla!.. Olacak 
iş midir, nedir sebebi, aklını mı yitir-
din?..” diye çıkışmışlar adama. Adam:

- “Müsaade buyurun, sebebi vardır, 
lâkin ispat ister, delil şarttır…”dedikçe 
kadı kızmış:

- “Ne delili, ne ispatı?.. Sen fitne 
çıkardın, Müslüman ahâlinin huzurunu 
kaçırdın, katlin vâciptir!” demiş. Demiş 
ama, bir yandan da merak edermiş:

- “Nedir gerekçen?..” diye sormuş. 
Adam:

- “Bir tek Sultan’a derim…” diye 
cevap verince, ortalık yine karışmış. 

Söz Sultan’a gitmiş, adam 
yaka paça saraya götürül-
müş… Padişah da sinir-
lenmiş ama, diğer yandan 
o da meraklanırmış:

- “De bakalım ne di-
yeceksen. Bu nasıl iştir ki, 
hem çeşmeyi yaparsın, 
hem de her kula helâl, 
Müslüman’a haram ya-
zarsın?..” Adam, başı 
önünde konuşur:

- “Delilim vardır, lâkin ispat ister.”
- “Ya dediğin gibi sağlam değilse 

delilin?..”
- “O zaman boynum, hükme kıldan 

incedir Sultânım…”
- “Eeee?!..”
-“Sultânım, herhangi bir havradan 

(sinagog) rasgele bir hahamı izahsız ya-
ka-paça tutuklayın, bir hafta tutun. Bakın 
neler olacak…” 

Dediği yapılmış adamın. Bütün 
azınlıklar bir olmuş, başlarında Mûsevî-
ler, “ne oluyor, bu ne zulüm?.. Bizim din 
adamımıza biz kefiliz, ne gerekirse söy-
leyin yapalım, o masumdur, gerekirse 
kefalet ödeyelim…” 

Çevre ülkelerden bile elçiler gelmiş, 
elçiler mektup üstüne mektup getir-
miş… 

Bir hafta dolunca, adam:
- “Sultanım, artık bırakmak zamanı-

dır” demiş. Haham bırakılmış, azınlıklar 
mutlu, bu sefer Sultan’a teşekkürler, 
hediyeler… 

Az zaman geçmiş ki, adam:
- “Aynı işi herhangi bir kiliseden 

herhangi bir papaz için yaptırınız Sul-
tanım” demiş. Aynı şekilde bir papaz 
derdest edilip yaka-paça alınmış Pazar 
ayininden ve aynı tepkiler artarak de-
vam etmiş. Haftası dolunca da serbest 
bırakılmış. Mutluluk ve sevinç gösterileri 
daha bir fazlalaşmış, teşekkürler, şük-
ranlar… Levantenler din adamlarına 
kavuşmanın mutluluğuyla daha bir sa-
rılmışlar birbirlerine… 

Sultan:
- “Bitti mi?..” demiş adama.
- “Sultânım son bir iş kaldı, sonra 

hüküm zamanıdır izninizle” demiş.
- “Şimdi nedir isteğin?..”
- “Efendim, pâyitahtımız Bursa’nın 

en sevilen, en sözü dinlenilen, itimat edi-
len âlimini alınız minberinden…” 

Adamın dediğini yapmışlar, Ulucâ-
mi imamını Cuma hutbesinin ortasında 
almışlar, yaka-paça götürmüşler…

Ve ne olmuş bilin bakalım?.. 
Bir ALLAH’ın kulu çıkıp da, “ne olu-

yor, siz ne yapıyorsunuz?.. Hiç olmazsa 
vaazı bitene kadar bekleseydiniz”, gibi 
tek bir kelâm etmemiş, imamın peşin-
den giden, arayan-soran olmamış… 

Geçmiş bir hafta, “Nerde imam” 
diye gelen-giden yok!.. Aptal ve cahil bir 
imam tayin edilmiş yerine, ne konuş-
tuğunu kendi kulağı duymayan biri… 
Halk hâlinden memnun, başlamış bir 
dedikodu, o geçen hafta derdest edilen 
koca âlim için:

- “Biz de onu adam bilmiş, hoca 
bellemiştik…”

- “Kim bilir ne halt etti de tevkif edil-
di!..”

- “Vah vaah!.. Acırım arkasında kıl-
dığım namazlara…”

- “Sorma, sorma…”
Padişah, kadı ve adam izliyorlarmış 

olup-bitenleri. 
Sonunda Padişah çeşmeyi yaptıra-

na sormuş:
- “Eee, ne olacak şimdi?.. 
Adam:
- “Bırakma zamanıdır. Bir de özür 

dileyip helâllik almak lâzımdır hocadan.” 
“Haklısın” demiş padişah, denile-

nin yapılması için emir buyurmuş ve 
adama dönmüş. Adam başı önünde 
konuşmuş:

- “Ey büyük Sultânım, siz irade bu-
yurunuz lütfen, böyle Müslümanlara su 
helâl edilir mi?..”

Sultan acı acı tebessüm etmiş:
- “Hava bile haram, hava bile!..” 

demiş…
“Bana dokunmayan yılan bin yaşa-

sın” diyenlere.

BANA DOKUNMAYAN YILAN BIN YAŞASIN!

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

Fırsat zamanı!
Anadolu Kartalı TÜMOSAN Konyaspor’un transfer sürecinin bitimine az bir süre kala sürpriz bir mevkiye fırsat trans-

feri yapması bekleniyor. Konyaspor yönetimi takıma faydalı olabilecek isimler üzerinde çalışmaya devam ediyor 

Çalhanoğlu’ndan açıklama: Öfkeliyim
A Milli Takım kaptanı Hakan Çal-

hanoğlu, Ermenistan maçının ardın-
dan bazı şeyleri değiştirmeleri ge-
rektiğine değinerek, öfkeli olduğunu 
dile getirdi. Çalhanoğlu, “"Eskişehir 
halkına teşekkür ediyoruz. Bizi çok 
iyi desteklediler. Bahane bulmadan 
şunu söyleyeyim, saha kötüydü, 
zeminde zor bir maç oldu. Zemin 
istediğimiz gibi değildi. Öfkeliyim. 
Bize yakışmadı beraberlik. Ilk yarı 
maçı bitirmemiz gerekiyordu, şans-
lar bulduk ama değerlendiremedik. 
Yine de lideriz. Maçı kazansaydık 

daha iyi olurdu. Daha iyi olmamız 
gerekiyor. Çok basit hatalar yaptık. 
Bilmiyorum. Italya'dan geliyorum, 
formdayım. Elimden geleni yap-
maya çalışıyorum. Gelip bu maçı 
burada oynuyoruz, berabere kalıyo-
ruz. Moralim de bozuluyor tabii ki. 
Unutmam da gerekiyor. Önümüze 
bakmalıyız. Bertuğ'u tebrik ediyo-
rum, oyuna girip golünü attı. kad-
roda değildi ama Kazımcan'ı tebrik 
ediyorum. Ileride bize yardımcı ola-
caklardır."
n SPOR SERVİSİ

1922 Konyaspor’da yeni yönetim kurulu belirlendi
1922 Konyaspor Olağanüstü 

Genel Kurulunu gerçekleştirdi. Ye-
şil-beyazlıların yeni yönetimi belli 
oldu. MEDAŞ Konya Büyükşehir Stadı 

basın toplantı odasında yapılan genel 
kurulda çoğunluk şahlandı. 

Tek listeyle girilen seçimde ye-
şil-beyazlı ekibin yeni başkanı Fevzi 

Tezcan oldu. Başkan Tezcan, kulübü 
hak ettiği yere getireceklerini ifade 
etti. Asil yönetim kurulu üyeleri ise şu 
şekilde oluştu; “Mahmut Sami Özgü-

ney, Hasan Tosunoğlu, Mehmet Akif 
Yılmaz, Mesut Erçetin, Mehmet Kara, 
Veysel Varlı, Birol Akıncı, Mustafa 
Kemal Avcıoğlu.”   n SPOR SERVİSİ

Konyaspor Basket’den 
kötü prova!

Konyaspor Basket yeni sezon öncesi kötü bir başlangıç yaptı. Bu sezon 
geçte olsa çalışmalara başlayan Konyaspor Basket, hazırlık maçında Baş-
kent temsilcisi Ankaragücü ile karşı karşıya geldi. Dev Kartallar, Ankara-
gücü'ne hazırlık maçında 81-67 mağlup oldu. Rakibi karşısında pek varlık 
gösteremeyen yeşil beyazlılar yenilen taraf oldu. Konyaspor Basket’te he-
def bu yıl yeniden Süper Lig’e çıkmak olacak  n SPOR SERVİSİ

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.FENERBAHÇE 3 3 0 0 5 1 4 9
2.KONYASPOR 4 2 2 0 5 2 3 8
3.GALATASARAY 3 2 1 0 5 0 5 7
4.BEŞİKTAŞ 3 2 1 0 4 1 3 7
5.ÇAYKUR RİZESPOR 4 2 1 1 5 4 1 7
6.HATAYSPOR 4 1 3 0 8 4 4 6
7.TRABZONSPOR 4 2 0 2 8 6 2 6
8.ALANYASPOR 4 1 3 0 3 1 2 6
9.KAYSERİSPOR 4 1 3 0 4 3 1 6
10.ADANA DEMİRSPOR 3 1 2 0 6 5 1 5
11.SİVASSPOR 4 1 2 1 5 5 0 5
12.KASIMPAŞA 4 1 2 1 5 8 -3 5
13.FATİH KARAGÜMRÜK 4 1 1 2 3 3 0 4
14.ANTALYASPOR 4 0 3 1 3 4 -1 3
15.PENDİKSPOR 4 0 3 1 4 8 -4 3
16.İSTANBULSPOR 2 0 2 0 2 2 0 2
17.ANKARAGÜCÜ 4 0 2 2 4 6 -2 2
18.SAMSUNSPOR 3 0 1 2 2 5 -3 1
19.BAŞAKŞEHİR 3 0 0 3 0 5 -5 0
20.GAZİANTEP 4 0 0 4 2 10 -8 0

SÜPER LİG  2022-2023
PUAN DURUMURR

PPSS
Süper Lig'de transfer sürecinin 

bitmesine kısa bir süre kaldı. En son 
kadrosunu Portekizli golcü Nelson 
Oliveira ile güçlendiren TÜMOSAN 
Konyaspor'un yeni bir hamle daha 
yapması bekleniyor. Avrupa'da ge-
nel manada transfer süreci sona 
ererken, Konyaspor'un sürpriz bir 

bölgeye fırsat transferi yapabileceği 
öğrenildi. Konyaspor scout ekinin 
takıma faydalı olabilecek isimler 
üzerinde araştırma yaptığı öğrenil-
di. Öte yandan Süper Lig'de trans-
fer dönemi 15 Eylül'de sona erecek

ÇALIŞMALAR SÜRÜYOR
Ayrıca Konyaspor sezonun 5. 

haftasında iç sahada oynayacağı 
Ç. Rizespor maçı hazırlıkları kap-
samında günü tek antrenmanla de-
ğerlendirdi. 

Kayacık Tesisleri’nde Teknik 
Direktör Aleksandar Stanojevic yö-
netiminde yapılan antrenman, ısın-
ma ve 5’e 2 ile başladı. 10’a 9 oyun 

ile devam eden antrenmanın son 
bölümünde taktik çalışma yapıldı. 
Antrenmanda oyuncuların hırslı 
olduğu görüldü. Öte yandan Tek-
nik Direktör Aleksader Stanojevic, 
oyuncularını ne yapmaları gerektiği 
konusunda sık sık uyardı. 
n SAMET AKTAŞ



Mart 2024’te teslim edilecek Elmas Evler etabında,
3+1'den başlayan dairelerde veya villalarda

siz de yerinizi alın!

Konya’nın Altın Çağı
Zermeram’da

Yaşam Başlıyor!

LANSMANA ÖZEL

PEŞiNATSIZ
12 TAKSiT*

*Kampanya stoklarla sınırlıdır.

444 73 42 /zermeram
www.zermeram.com


